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ΒΑΣΙΛΗΣ
ΨΑΘΑΣ

Η ανάπτυξη της 
Άρτας «περνάει» 

μέσα από τον 
πολιτισμό της

ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Με ανεκτικότητα 
στην διαφορετική 

άποψη

Προάγεται σε Τα-
ξίαρχο ο Αστυνο-
μικός Διευθυντής 
Άρτας Βασίλειος 

Λαγός

ΕΡΩΤΗΣΗ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ 
ΓΙΑ ΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑ-
ΤΑ ΤΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ 

ΜΟΥΣΙΚΩΝ ΣΠΟΥΔΩΝ 
ΤΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ 

ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Ομιλία του Γιώρ-
γου Στύλιου για 
την επαγγελμα-

τική εκπαίδευση 
στη Βουλή

ΠΟΛΙΤΙΚΗ

ΘΕΡΜΟΚΟΙΤΙΔΑ
ΜΙΚΡΩΝ 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ 
ΣΤΗΝ ΑΡΤΑ

Το κράτος δεν επενδύει πια...

Ήρθε η ώρα για Ήρθε η ώρα για 
την Βαλαώρα ΙΙτην Βαλαώρα ΙΙ

Κάθε τοπική κοινωνία έχει έναν 
μύθο, σχετικά με την δυνατό-
τητα της ανάπτυξής της, μέσω 
της κρατικής αξιοποίησης μιας 

ξεχωριστής περιοχής. Εμείς ζούμε στο 
τελευταίο διάστημα στον αστερισμό του 
ΞΕΝΙΑ, αλλά και ίσως της λίμνης Πουρ-
ναρίου, φανταζόμενοι ως προορισμοί 
συλλογής εισοδήματος και ανάπτυξης 
για τον τόπο.
Παρόλα αυτά, τα τελευταία χρόνια, δια-
πιστώνουμε ότι η πολιτική των κυβερ-
νήσεων της χώρας μας, ερειδόμενες 
στην μακροχρόνια κρίση και πιθανές 
συμφωνίες - μνημόνια, προχωρούν σε 
μια σταδιακή και συγκροτημένη απο-
μάκρυνση του κράτους από την εκμε-

τάλλευσης δημοσίων πόρων και περι-
ουσιακών στοιχείων. Και δεν εννοούμε 
μόνο σημαντικά περιουσιακά στοιχεία 
και υποδομές (αεροδρόμια, λιμάνια, 
σιδηρόδρομος, τηλεπικοινωνίες, οδικό 
δίκτυο)  αλλά και θεσμοί οικονομικής 
και κοινωνικής πολιτικής (ενέργεια, 
δημόσιες επιχειρήσεις, υγεία, επικου-
ρική ασφάλιση και σήμερα ανωτάτη 
εκπαίδευση),  με αποτέλεσμα το κρά-
τος στην χώρα μας να έχει απωλέσει σε 
όφελος της Αγοράς βασικά εργαλεία 

ανάπτυξης, οικονομικής και κοινωνι-
κής πολιτικής.
Πιστεύουμε λοιπόν ότι, όταν όλα ιδιω-
τικοποιούνται, πως θα μπορέσουν να 
υπάρξουν τρόποι, δημόσιας εκμετάλ-
λευσης περιοχών όπως το ΞΕΝΙΑ ή η 
λίμνη ΠΟΥΡΝΑΡΙΟΥ; Ίσως σε άλλες 
εποχές να ήταν κάτι το εφικτό, αλλά 
εκτιμούμε ότι τα τελευταία 14 χρόνια, 
μοιάζει να είναι κάτι το αδύνατο και 
καλό θα ήταν να μην περιμένουμε από 
το κράτος να προχωρήσει σε τέτοιου 

είδους επενδύσεις, την στιγμή, που είναι 
γνωστό σε όλους ότι η πολιτική του έχει 
να κάνει με την απομάκρυνσή του από 
τις δημόσιες υποδομές, αλλά και τις υπο-
χρεώσεις του στην άσκηση της κοινωνι-
κής πολιτικής, επιλέγοντας να αφήσει τις 
Αγορές να ρυθμίσουν την καθημερινότη-
τά μας. 

Ανοίξαμε μεγάλο μέτωπο, με το δημοσίευμα της προ-
ηγούμενης εβδομάδας αναφορικά με την κατάσταση 
που επικρατεί στην Βαλαώρα, αλλά και στην περιοχή 
της Ελεούσας, που εκφράζει μια παθογένεια, ανερ-
μάτιστων πολιτικών, που αφορούν τον Δήμο Αρταίων 
τα τελευταία πενήντα χρόνια.

Ένα ακόμη 
σημαντ ικό 
έργο συ-

νολικού ύψους 
1.565.810 ευρώ, 
ξεκινά μετά και 
την υπογραφή της 
σύμβασης από τον 
Πρόεδρο της ΔΕΥΑ 
Άρτας Χρήστο Τσι-
ρογιάννη, με τον 
ανάδοχο του έργου.

Με χρηματοδότηση από το 
Ταμείο Ανάκαμψης η ΔΕΥΑ 
Άρτας προχωρά στην προ-
μήθεια και εγκατάσταση 
ηλεκτρονικών υδρομε-
τρητών καταναλωτών και 
τον έλεγχο διαρροών της 
πόλης της Άρτας.Πιο συ-

ΔΕΥΑΑ: 5.000 «έξυπνοι» υδρομετρητές 
με ενσωματωμένη τηλεμετρία

γκεκριμένα το νέο έργο 
προβλέπει τη δημιουργία 
ενός ολοκληρωμένου συ-
στήματος διαχείρισης του 
νερού ύδρευσης, ειδικά 

σχεδιασμένο για τις ανά-
γκες της ΔΕΥΑΑ, που στη-
ρίζεται στον εκσυγχρονι-
σμό και την αναβάθμιση 
του συστήματος

Οι νέοι αθλητές που 
βραβεύτηκαν για την 
άνοδο στην Β’ Εθνική 
Κατηγορία στο τένις

ΑΡΘΡΟ - ΟΔΗΓΟΣ ΤΟΥ ΒΑΣΙΛΗ ΜΑΓΚΟΥΤΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΒΗΜΑ ΒΗΜΑ  ΜΙΑΣ 
ΕΠΙΤΥΧΗΜΕΝΗΣ ΘΕΡΜΟΚΟΙΤΙΔΑΣ ΜΙΚΡΩΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ ΜΑΣ

Την κοπή της πίτας της 
πραγματοποίησε ο 
Όμιλος Αντισφαίρισης 
Άρτας στο ΒΥΖΑΝΤΙΟ 

την Κυριακή το πρωί και πα-
ράλληλα βράβευσε και τους 
μικρούς πρωταθλητές της πό-
λης μας: Στην φωτογραφία με 
τον προπονητή του Συλλόγου 
Μάριου Τσίρκα, οι βραβευ-
θέντες αθλητές του Ομίλου 
Χρήστος Ντάλιας και Γιώργος 
Γαβριήλ για την άνοδο τους 
στη Β’ Εθνική 

Η ίδρυση μιας θερμοκοιτίδας (incuba-
tor) μικρών επιχειρήσεων στην περιοχή 
του νομού Άρτας μπορεί να συμβάλει 
σημαντικά στην τοπική οικονομία και 
ανάπτυξη.
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• Ανοίξαμε μεγάλο μέτωπο, με 
το δημοσίευμα της προηγούμε-
νης εβδομάδας αναφορικά με 
την κατάσταση που επικρατεί 
στην Βαλαώρα, αλλά και στην 
περιοχή της Ελεούσας, που εκ-
φράζει μια παθογένεια, ανερμά-
τιστων πολιτικών, που αφορούν 

τον Δήμο Αρταίων τα τελευταία πενήντα 
χρόνια.

• Πολλοί οι αναγνώστες, οι οποίοι μας πήραν 
τηλέφωνο, προκειμένου να περιγράψουν 
τον Γολγοθά που αντιμετωπίζουν καθημερι-
νά, από την υποβάθμιση των περιοχών αυ-
τών και την αδυναμία του Δήμου Αρταίων 
να φέρει σε πέρας έναν προγραμματισμό 
οικιστικής διεξόδου για την πόλη μας.

• Κάποτε έλεγαν ότι στην Άρτα, εσκεμμένα 
δεν προχώρησαν στην τακτοποίηση της 
Βαλαώρας, προκειμένου να δημιουργηθεί 
κατασκευαστική ασφυξία και να υπάρξει δι-
έξοδο προς το Τρίγωνο, όπου είχαν τα περι-
βόλια τους οι παλιοί αρτινοί...

• Πράγματι, η Βαλαώρα, το παλιό πετροβούνι, 
είναι προϊόν της φτώχειας, ήρθε να καλύ-
ψει μια στεγαστική ανάγκη των εσωτερικών 
μεταναστών από τα Τζουμέρκα και τα Ραδο-
βίζια και στην αρχή χτίστηκαν παράγκες και 
στην συνέχεια και με τον κόπο και τον ιδρώ-
τα τους οι άνθρωποι, έχτισαν τα σπίτια τους 
για αυτούς και τα παιδιά τους. 

Δεν κομίζου-

με γλαύκας 

ες Αθήνας. 

Μάλιστα άλ-

λοι τα έχουν πει 

και καλύτερα.

Ήρθε η ώρα για 
την Βαλαώρα-ΙΙ

Γράφει ο Γιάννης Καϊντάσης

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  Αποκαλύψεις... 

• Η φτωχολογιά της Βαλαώρας, της Γούρ-
νας, του Σκοπευτηρίου, του Στρατοπέδου, 
πρόκοψε με τα χρόνια... Το πιο ενεργό και 
παραγωγικό κομμάτι της πόλης μας ζει 
εκεί, στενάζει και αυτοτιμωρείται με τους 
στενούς δρόμους, την έλλειψη κοινοχρή-
στων χώρων, την παντελή έλλειψη χώρων 
στάθμευσης.

• Δεν είναι σαν τους γαιοκτήμονες του Τρι-
γώνου, που είχαν ξεχασμένους τους πορ-
τοκαλεώνες τους και είδαν ξαφνικά, να 
ξαναγίνονται πλούσιοι εν μια νυκτί, με τις 
αντιπαροχές και τα σχέδια πόλης.

• Πράγματι το τρίγωνο βρήκε διέξοδο, έκα-
ναν εκεί τα σπίτια τους, κυρίως οι Δημόσι-
οι Υπάλληλοι, οι οποίοι ήταν οι μόνοι που 
τις καλές εποχές μπορούσαν να πάρουν 
δάνειο, για να καλύψουν τα 2500 ευρώ/ 
τ.μ.. Και μπορεί τα σπίτια να είναι θεόρα-
τα και να θυμίζουν κάπως τις παλιές ερ-
γατικές κατοικίες των ανατολικών κρατών, 
παρόλα αυτά έδωσαν μια διέξοδο για την 
Άρτα, που στέναζε την δεκαετία 1990-
2010...

• Σήμερα είναι η ώρα να μπει μια τάξη στον 
λόφο μας... Μια νέα γενιά αρτινών, που 
πρέπει να μείνει στον τόπο μας, για να τον 
βοηθήσει να προκόψει, ζει και ονειρεύεται 
εκεί μια καλύτερη ζωή.

• Γνωρίζουμε ότι ο νέος Δήμαρχος ενημε-
ρώθηκε για την κατάσταση που επικρατεί 

για τις εκτάσεις που έχουν χαρακτηριστεί κοι-
νόχρηστοι, αλλά και για τους δρόμους που 
πρέπει να διανοιχτούν, ώστε να υπάρχει σύν-
δεση μεταξύ της Βαλαώρας και της περιοχής 
κάτω από το ύψος της Αγίας Σοφίας.

• Είναι πασιφανές, ότι ο Δήμος Αρταίων πρέ-
πει να δανειστεί χρήματα, για να μπορέσει να 
προχωρήσει στην τακτοποίηση αυτών των 
εκκρεμοτήτων. Ίσως πέντε, ακόμη και δέκα 
εκατομμύρια, τα οποία βέβαια θα πρέπει να 
εξοφλήσει σε ένα βάθος εικοσαετίας.

• Αυτό είναι όμως μια σημαντική επένδυση, 
που θα κρατήσει κόσμο στην περιοχή αφενός, 
αλλά αφετέρου θα μπορέσει να δημιουργήσει 
τις συνθήκες για την διεύρυνση των κοινο-
χρήστων χώρων στην περιοχή μας. Μπορεί να 
υπάρξει ένα αρχιτεκτονικό οικιστικό σχέδιο, 
που να δημιουργήσει νέα τοπόσημα για την 
«ορεινή πλευρά της πόλης μας»... Καλντερί-
μια, πλατείες και βέβαια επιχειρήσεις.

• Περισσότερα κέντρα αναψυχής, διασκέδασης 
και εκγύμνασης. Ένα νέο παράλληλο κέντρο 
με μικρή εμπορική δραστηριότητα.

• Ίσως είναι πολλά αυτά τα οποία φανταζόμα-
στε, την στιγμή που η πραγματικότητα είναι 
εφιαλτικά διαφορετική. Όμως, είναι η αλήθεια 
ότι πλέον πρέπει να δώσουμε και την ευκαιρία 
σε αυτόν τον κόσμο να μπορέσει να έχει ένα 
όμορφο οικιστικό περιβάλλον, πολλά έχουν 
δώσει στην Άρτα μας, ας υπάρξει και ένα αντα-
ποδωτικό έργο και γι’αυτούς.

• Αναφορικά με την Ελεούσα, είναι σίγουρο ότι 
εκεί υπάρχει μεγάλος εμπαιγμός. Μας ενημέ-
ρωσε μάλιστα αναγνώστης ότι υπάρχουν δη-
μότες, που πλήρωσαν εισφορά σε χρήμα για 
την τακτοποίηση των οικοπέδων τους και μέ-
χρι σήμερα δεν έχει υπάρξει καμία ενέργεια...

• Υπολογίζει μάλιστα το ποσό περίπου στα 600 
χιλιάδες ευρώ, τα οποία δεν έχουμε διασταυ-
ρώσει, αλλά σε κάθε περίπτωση φαίνονται 
πάρα πολλά για ένα έργο που δεν έχει γίνει...

• Βέβαια είναι η αλήθεια, ότι όλα αυτά τα οποία 
και στο σημερινό και στο προηγούμενο φύλ-
λο έχουμε αναφέρει για την Βαλαώρα και την 
Ελεούσα, δεν είναι καινούργια. Δεν κομίζουμε 
γλαύκας ες Αθήνας. Μάλιστα άλλοι τα έχουν 
πει και καλύτερα.

• Τα επαναφέρουμε όμως, γιατί βιώνουμε μια 
πρωτοφανή εθελοτυφλία στα σημαντικά και 
τα ουσιώδη, απέναντι σε θέματα που θα έπρε-
πε να είναι πολύ πιο χαμηλά στην ατζέντα των 
προτεραιοτήτων του Δήμου μας.

• Και πραγματικά πληγωνόμαστε επειδή, βλέ-
πουμε στο διαδίκτυο, τον κατάλογο με τις 
δέκα πιο άσχημες πόλεις της Ελλάδας και η 
Άρτα είναι μέσα σε αυτές, λόγω της κατάστα-
σης όπου βρίσκεται πλέον η Βαλαώρα. Και να 
γνωρίζει κάποιος ότι αν μια πόλη ΕΙΝΑΙ ΑΣΧΗ-
ΜΗ, δεν μπορεί να συγκεντρώσει τουρισμό...

• Στο επόμενο φύλλο, θα μπορέσουμε να ανα-
φέρουμε και ένα σημαντικό κίνητρο, που πρέ-
πει να δώσει ο Δήμος Αρταίων στους δημότες 
του: την κατασκευή στέγης με κεραμίδια...Μια 
προσθήκη που μπορεί να αλλάξει την εικόνα 
μας...
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Οι καταχωρίσεις θα χρεώνονται 
κατόπιν συμφωνίας. Χειρόγραφα 
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μη, δεν επιστρέφονται. Οι απόψεις 
των συντακτών δεν εκφραζουν 
απαραίτητα και την άποψη της 
εφημερίδας. 

                       Μ.Ε.Τ. 230465        Η ταυτότητα της εφημερίδας ΑΠΟΨΗ:. ISSN:2732-9771Μέλος της 
Ένωσης Ιδιο-
κτητών Επαρ-
χιακού Τύπου 

Α.Μ.089

Μέλος της 
Ένωσης Δη-

μοσιογράφων 
Ιδιοκτητών 
Περιοδικού 

Τύπου Α.Μ.619

Μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης ΕΜΜΑ

Και μιας και ο λόγος περί Πολιτι-
σμού, να αναφερθούμε σε ένα 
σημείο της Άρτας, το οποίο γνω-
ρίζουν σε όλη την Ελλάδα και 

έχει γίνει μέρος προσκυνηματικού του-
ρισμού... Όχι δεν πρόκειται για κάποιο 
ακόμη μοναστήρι ή για κάποιο ξωκκλήσι, 
αλλά για το φαράγγι του Φάγγου στην 
Μεσούντα του Δήμου Κεντρικών Τζου-
μέρκων, εκεί που κατέληξε ο πρωτοκαπε-
τάνιος του ΕΛΑΣ Άρης Βελουχιώτης.
Χωρίς να υπεισερχόμαστε στον διάλογο περί 
εμφυλιοπολεμικών διαφορών, να σημειώσου-
με ότι υπάρχουν πολλοί νέοι στην Ελλάδα, που 
έλκονται από τον Μύθο του αντάρτη Άρη Βε-
λουχιώτη και θέλουν να επισκέπτονται τα μέρη, 
που έζησε, έδρασε και κυρίως που πέθανε.
Το φαράγγι του Φάγγου, σήμερα, παρά το 
γεγονός ότι είναι διάσημο για το σημείο της 

Αυτοκτονίας του «αρχηγού των ατάκτων», 
σήμερα 70 χρόνια μετά, είναι στην χειρότερη 
δυνατή θέση που υπήρξε ποτέ, με αποτέλεσμα 
να προβληματίζει όλους τους επισκέπτες η διά-
βασή του μονοπατιού του. Ακόμη και οι κάτοι-
κοι της περιοχής αποφεύγουν να το χρησιμο-
ποιούν, συμβουλεύουν δε τους επισκέπτες να 
είναι ιδιαίτερα προσεκτικοί, καθώς ένα σταυρο-
πάτημα, θα μπορούσε να τους ρίξει στα νερά 
του Αχελώου...
Ίσως λοιπόν, η Περιφέρεια, ανεξάρτητα από 
πολιτικές παρωπίδες, να ρίξει μια ματιά στο 
σημείο και να προχωρήσει στον καθαρισμό 
και την ανάδειξη του μονοπατιού αυτού, το 
οποίο πολλοί είναι εκείνοι που για λόγους δι-
κούς του, θέλουν να περπατήσουν στα βήματα 
των ανταρτών και μετά να πιουν το τσιπουράκι 
τους στη φιλόξενη Μεσούντα

Το Φαράγγι του Φάγγου και το δύσβατο μονοπάτι του...
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ΠΡΟΣΩΠΑ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Με ανεκτικότητα στην 
διαφορετική άποψη

Εδώ και πολύ 
χρόνο έχει αρ-
χίσει ένας ατέρ-
μονος διάλογος 

αναφορικά με τους 
γάμους των ομοφύλων 
και την τεκνοθεσία. Εί-
ναι ένα θέμα ιδιαίτερα 
σοβαρό και σε μεγάλο 
βαθμό ευαίσθητο για 
κάθε κοινωνία και όχι 
μόνο για την Ελληνική.

Είναι επίσης σημαντικό ότι 
υπάρχει μια μεγάλη σύ-
γκρουση τόσο σε επίπεδο 
θέσεων και απόψεων στον 
δημόσιο διάλογο, αλλά και 
μια σύγκρουση στον εσω-
τερικό μας κόσμο, καθώς 
συγκρούονται πεποιθήσεις 
και απόψεις, στερεότυπα και 
νεωτερισμοί, που όλους μας 
δυσκολεύουν στην τελική 
απόφαση για την στάση που 
οφείλουμε να έχουμε απένα-

ντι σε μια τέτοια διαδικασία.
Είναι λογικό ότι σε ζητήματα 
που έρχονται σε σύγκρου-
ση με τις πεποιθήσεις μας 
(απ’όποια πλευρά κι αν το 
δει κανείς) είναι σκληρός ο 
εσωτερικός διάλογος, αλλά 
αυτό σημαίνει και κάτι ιδιαί-
τερα σημαντικό: ότι πρέπει 
να είμαστε ανεκτικοί και με 
σοβαρή στάση απέναντι σε 
όσους έχουν μια διαφορετι-
κή άποψη από εμάς.
Το θέμα με τα ομόφυλα ζευ-
γάρια είναι αλήθεια ότι δεν 
πρόκειται να επηρεάσουν σε 
μεγάλο βαθμό την ελληνική 
κοινωνία, ίσως να βελτιώ-
σουν την ζωή κάποιων αν-
θρώπων, που νομικά είναι 
στο περιθώριο. Είναι όμως 
μια δοκιμασία για την ελλη-
νική κοινωνία να συζητάει 
και να αποφασίζει για ένα 
ζήτημα, το οποίο είναι τα-
μπού, όπως και όλα αυτά τα 
σχετικά θέματα έχουν αυτά 
τα χαρακτηριστικά.
Σε κάθε περίπτωση όμως, 
σε αυτά τα ζητήματα, αυτό 
που έχει σημασία είναι να 
έχουμε αλληλοκατανόηση 
απέναντι στους ανθρώπους 
που έχουν διαφορετικές πε-
ποιθήσεις και αντιλήψεις από 
εμάς. Και ανεξάρτητα από το 
αποτέλεσμα, αυτό θα είναι η 
μεγάλη νίκη της κοινωνίας...
* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος LLMc. 
Msc ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΛΟΓΙΑ 
μέλος της Ενωσης Δημο-
σιογράφων Ιδιοκτητών 
Περιφερειακού Τύπου

www. apopsi-press.gr

Γράφει η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Η ανάπτυξη της Άρτας «περνάει» Η ανάπτυξη της Άρτας «περνάει» 
μέσα από τον πολιτισμό τηςμέσα από τον πολιτισμό της

Τα τελευταία χρόνια ο 
ρόλος που καλείται 
να διαδραματίσει ο 

πολιτισμός είναι πολυδι-
άστατος.
Ο πολιτισμός αποτελεί μια 
σύνθετη έννοια, με την οποία 
εκφράζεται η θεσμική, ηθική, 
επιστημονική και κοινωνική 
πρόοδος, καθώς συνδέεται 
με την επιστημονική πρόοδο, 
τον ορθολογισμό και την τε-
χνικο – βιομηχανική ανάπτυ-
ξη. 
Ουσιαστικά, η νέα προσέγγι-
ση του πολιτισμού αφορά και 
στη συνεισφορά του στην 
αύξηση της απασχόλησης, 
στην αύξηση των επενδύσε-
ων για έρευνα και καινοτο-
μία, στη βελτίωση της εκπαί-
δευσης, στην καταπολέμηση 
του κοινωνικού αποκλεισμού 
και της φτώχειας. Επιπλέ-
ον, ο πολιτισμός δημιουργεί 
υψηλές προστιθέμενες αξίες, 
άμεσα μετρήσιμες για την 
τοπική οικονομία, ενώ η δια-
σύνδεσή του με πολλούς και 
διαφορετικούς κλάδους και 
υπηρεσίες επιφέρει πολλα-
πλασιαστικά οφέλη, τόσο οι-
κονομικά όσο και κοινωνικά. 
Μάλιστα, ο πολιτισμός, τοπο-
θετείται στο κέντρο των πο-
λιτικών βιώσιμης ανάπτυξης, 
καθώς η προσφορά των πο-
λιτικών αυτών, στις σύγχρο-
νες κοινωνίες έχουν ολιστική 
αναπτυξιακή θεώρηση όπως 
και ανθρωπιστική θεώρηση.
Για το λόγο αυτό, τα τελευ-
ταία χρόνια, οι πολιτιστικές 
βιομηχανίες αποτελούν έναν 

Γράφει ο 
Βασίλης 
Ιωάννου

ανερχόμενο οικονομικά το-
μέα, για τις σύγχρονες κοι-
νωνίες, ενώ ο πολιτιστικός 
σχεδιασμός συνδέεται όλο 
και συχνότερα με τον του-
ρισμό, συμβάλλοντας ου-
σιαστικά στην τουριστική 
ανάπτυξη ή και αναβάθμιση 
της περιοχής στην οποία 
αναφέρεται. 
Ως εκ τούτου, ο τοπικός 
πολιτισμός, μέσα από ένα 
σωστό σχεδιασμό μπορεί 
να δημιουργήσει μια συγκε-
κριμένη ταυτότητα για τον 
τόπο μας, αποτελώντας πα-
ράλληλα κινητήρια δύναμη 
ανάπτυξης. Είναι γνωστό ότι 
στην εποχή της παγκοσμι-
οποίησης και του έντονου 
ανταγωνισμού, η ανάδειξη 
καθώς επίσης και η προβολή 
των τοπικών χαρακτηριστι-
κών αλλά και των ιδιαιτε-

ροτήτων της περιοχής μας 
αποτελούν τα πλέον ισχυρά 
πλεονεκτήματα για ανάπτυ-
ξη αλλά και δημιουργία θέ-
σεων εργασίας. 
Έτσι κρίνεται απαραίτητη 
η συμβολή του πολιτισμού 
στην ανάπτυξη της Άρτας, 
καθώς μπορεί να αποτελέσει 
ουσιαστικό και ζωτικό παρά-
γοντα οικονομικής ανάπτυ-
ξης μέσα από τη συνέργεια 
με άλλους παραγωγικούς 
κλάδους όπως ο τουρισμός.
Μάλιστα στην περίπτωση 
μας υπάρχουν οι πολιτισμι-
κοί πόροι οι οποίοι μπορούν 
να λειτουργήσουν καταλυτι-
κά για την περιοχή. 
Το Τέμενος στο Ιμαρέτ, στο 
οποίο εντός των ημερών 
εγκαθίσταται ο εργολάβος, 
ώστε επιτέλους το μνημείο 
να αναδειχθεί σε όλο του 

Όμηρος των εσωκομματικών ισορροπιών ο Κυριάκος Μητσοτάκης;

Το τελευταίο διάστημα έχει ανοί-
ξει για τα καλά ο δημόσιος διάλο-
γος, αναφορικά με τα δικαιώματα 

των ομόφυλων ζευγαριών και κυρίως 
για το τι προτίθεται να φέρει προς ψή-
φιση η Κυβέρνηση.Ο Πρωθυπουργός 
στην πρόσφατη  συνέντευξή του  στην 
ΕΡΤ, ανοίγοντας τα χαρτιά του για το 
εμβληματικό αυτό ζήτημα, έδωσε την 

εντύπωση ότι 
επιχειρούσε να 
ισορροπήσει 
πατώντας σε 
δύο βάρκες.
Και το πρόβλημα 
των ομοφύλων 
ζευγαριών να λύ-
σει, (ως ζήτημα 
ανθρωπίνων δι-
καιωμάτων) και 
τις αντιδράσεις 
και διαρροές της 
Κοινοβουλευτι-
κής του ομάδας 
να μετριάσει.

Έδωσε την αίσθηση να είναι όμηρος των 
κομματικών ισορροπιών!!!
Από τη μια προσπάθησε να εμφανιστεί με το 
γνωστό “κεντρώο” “μεταρρυθμιστικό” του 
πρόσωπο και από την άλλη αναζητούσε τη 
χρυσή τομή προκειμένου να μη χάσει την 
επαφή του με την ακραία δεξιά πτέρυγα της 
ΝΔ, η οποία έχει γνωστοποιήσει  την αντίθε-
σή της με το νομοσχέδιο ..

Επιχειρώντας μάλιστα στην ίδια συνέντευξη 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης “να χαϊδέψει τα αυ-
τιά των κεντρώων ψηφοφόρων” δε δίστασε 
να χαρακτηρίσει «επαναστατική» τη μεταρ-
ρύθμιση στο Οικογενειακό Δίκαιο που έγινε 
πριν 42 χρόνια από το ΠΑΣΟΚ, στηλιτεύο-
ντας παράλληλα την τότε στάση της ΝΔ του 
Ευάγγελο Αβέρωφ, που είχε καταψηφίσει 
όλα τα σχετικά νομοσχέδια.
Βέβαια “ξέχασε” να επισημάνει ότι η ΝΔ, όχι 
μόνο καταψήφισε τότε τις σχετικές διατάξεις, 
αλλά πιάστηκε χέρι –χέρι με ακραία στοιχεία 
της Εκκλησίας, που βγήκαν στους δρόμους 
και καλούσαν το λαό σε εξέγερση, ενάντια 
στον πολιτικό γάμο και σε άλλες ρυθμίσεις 
που σήμερα ο Πρωθυπουργός χαρακτηρίζει 
…προφανείς.
Έχει μείνει στην ιστορία το σύνθημα της 
εποχής, «αέρα –αέρα να φύγει η χολέρα..» 
που φώναζαν τότε Βουλευτές της ΝΔ, κατά 
του ΠΑΣΟΚ, βάζοντας την ψηφοθηρία στην 
περιφέρειά τους πάνω από τα ανθρώπινα δι-
καιώματα !!!
Οι επαναστατικές αλλαγές του ΠΑΣΟΚ 
στο οικογενειακό δίκαιο.
Προκειμένου λοιπόν  “να θυμηθούν οι πα-
λιότεροι και να μάθουν οι νεώτεροι”,  θα 
επιχειρήσω μια συνοπτική παρουσίαση  των 
«επαναστατικών» εκείνων αλλαγών που 
θεσμοθέτησε η κυβέρνηση Ανδρέα Παπαν-
δρέου, με δύο διαδοχικά νομοσχέδια, και τις 
λυσσαλέες αντιδράσεις που συνάντησε. 
Τον Αύγουστο του 1982 με το ν. 1272/82, 
καταργείται η ποινική δίωξη για τη μοιχεία, 

κατοχυρώνεται  η αρχή της ισότητας των 
δύο φύλων και μετατρέπεται σε ποινικό αδί-
κημα η ενδοοικογενειακή βία.
Την επόμενη χρονιά με το ν. 1329/83 θεσμο-
θετείται και στη χώρα μας ο πολιτικός γάμος, 
καθιερώνεται το συναινετικό διαζύγιο, κα-
ταργείται ο θεσμός της προίκας  και ενισχύ-
εται περαιτέρω η ισότητα των  δύο φύλων.
Πλέον στη χώρα μας, σε αντίθεση με ότι 
ίσχυε «ο ανήρ είναι η κεφαλή της οικογένειας 
και αποφασίζει περί παντός ό,τι αφορά τον 
συζυγικό βίο», οι σύζυγοι αποφασίζουν από 
κοινού για κάθε θέμα του συζυγικού βίου, 
συνεισφέροντας ο καθένας, ανάλογα με τις 
δυνάμεις του, στις οικογενειακές ανάγκες.
Επιπλέον, με τον νόμο δεν μεταβάλλεται το 
επώνυμο των συζύγων ως προς τις έννομες 
σχέσεις τους ενώ τα παιδιά μπορούσαν εφε-
ξής να έχουν είτε το επώνυμο του πατέρα 
του είτε το επώνυμο της μητέρας του.
Την ίδια ακριβώς περίοδο, επικυρώθηκαν δι-
εθνείς συμβάσεις για την προστασία της μη-
τρότητας και την πολιτική της απασχόλησης, 
ανεξάρτητα από φύλο και θρησκεία κ.α.
Εχθρική η τότε στάση της ΝΔ και της Εκκλη-
σίας.
Τους συγκεκριμένους νόμους, όπως προανα-
φέρθηκε, είχε καταψηφίσει η ΝΔ, παίρνοντας 
ανοιχτά το μέρος της Εκκλησίας και υποστη-
ρίζοντας τις κινητοποιήσεις. 
 Ποιος δε θυμάται τις πύρινες δηλώσεις των 
Ιεραρχών, ότι «η αποποινικοποίηση της μοι-
χείας θα κλονίσει τα θεμέλια της οικογένειας 
και του γάμου»,  και ότι «ο πολιτικός γάμος 

αποτελεί βλασφημία»;
Ποιος ξεχνάει τις μαυροντυμένες γυναίκες 
που γέμισαν τους κεντρικούς δρόμους της 
Αθήνας και αναθεμάτιζαν την Κυβέρνηση για 
το «αμαρτωλό νομοσχέδιο», την ώρα που οι 
επίσημοι εκπρόσωποι της Εκκλησίας κινδυ-
νολογούσαν ασύστολα ότι «με τον πολιτικό 
γάμο που είναι μοιχεία, καταστρέφεται η οι-
κογένεια»; 
Έχουν μείνει “ιστορικές” οι απειλές ότι θα 
αφορίζονται όσοι επιλέξουν το Δημαρχείο 
αντί της Εκκλησίας, όπως και οι πύρινες ομι-
λίες των παπάδων «από άμβωνος» και των 
στελεχών της ΝΔ στις πλατείες, επιτιθέμενοι 
ΟΛΟΙ στο «επάρατο ΠΑΣΟΚ».

Μισή …αυτοκριτική!!
Σήμερα ο Κυριάκος Μητσοτάκης παραδέχε-
ται, «εμμέσως πλην σαφώς», ότι τα όσα συ-
νέβησαν 42 χρόνια πριν ήταν οπισθοδρομικά. 
Αυτή η αυτοκριτική για τα ιστορικά λάθη της 
παράταξής του θα ήταν ολοκληρωμένη, αν 
είχε στηλιτεύσει και τη στάση της ΝΔ του 
Κώστα Καραμανλή το 2000 στη «μάχη των 
ταυτοτήτων», αλλά και τη στάση της ΝΔ των 
Σαμαρά-Μεϊμαράκη το 2015, που δεν υπερ-
ψήφισε το Σύμφωνο Συμβίωσης.
Σε κάθε περίπτωση, έστω και καθυστερημέ-
να, η ΝΔ δια του Προέδρου της αναγνωρίζει 
δημόσια ότι σε ευνομούμενες πολιτείες νο-
μοθετούν οι Κυβερνήσεις και όχι η Εκκλησία 
και ετοιμάζεται να κάνει ένα βήμα μπροστά…
Αυτό από μόνο του αποτελεί μια θετική εξέ-
λιξη!!!!

το εύρος, μπορεί να διαδρα-
ματίσει ένα σημαντικό ρόλο 
για την πολιτισμική και οι-
κονομική ανάδειξη. Επιπλέ-
ον, οι εργασίες συντήρησης, 
αναστήλωσης και προστασίας 
του Ιερού Ναού της Παρηγο-
ρήτισσας, και το εύρος του 
προϋπολογισμού, που ανα-
κοινώθηκαν από την Υπουρ-
γό Πολιτισμού Κα Λίνα Μεν-
δώνη, όπως και η Πολιτιστική 
Διαδρομή που είναι πρόταση 
του Δήμου Αρταίων και η 
οποία θα χρηματοδοτηθεί 
από την Περιφέρεια Ηπείρου, 
μπορούν να λειτουργήσουν 
ως τον κύριο πολιτισμικό 
πόλο για την περιοχή, ανα-
δεικνύοντας ταυτόχρονα 
τον πολιτιστικό μας πλούτο 
συνδεδεμένο με τα  μονα-
δικά βυζαντινά μνημεία που 
βρίσκονται διάσπαρτα στο 
Νομό μας, όπως την Κόκκινη 
Εκκλησιά, την Παναγία Κορω-
νησίας κ.ά, ικανά να δημιουρ-
γήσουν και να προσφέρουν 
ένα ολοκληρωμένο πακέτο 
πολιτισμικού τουρισμού που 
θα καλύπτει ολόκληρο το 
Νομό Άρτας.
Με σχέδιο, υπομονή και επι-
μονή, δημιουργούμε τις βά-
σεις για την επόμενη ημέρα 
της Άρτας, βάσεις ικανές να 
αντέξουν στο πέρασμα των 
χρόνων, αλλά και να δώσουν 
ουσιαστική προοπτική στην  
ανάπτυξη και την πρόοδό 
της.
*Ο Βασίλης Ψαθάς είναι 
Αντιπεριφερειάρχης της 
ΠΕ Άρτας

Γράφει ο Βασίλης Ψαθάς*



04
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 24 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 145

ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ 

www.apopsi-press.gr

ΑΚΡΙΒΕΙΑ: 
Πρωταθλητές της Ευρώπης
Η Ελλάδα και η κυ-

βέρνηση της ΝΔ, 
επί σειρά ετών, 
4,5 χρόνια και 

πλέον, ακολουθεί την τα-
κτική της ανεξέλεγκτης 
ακρίβειας, την οποία 
πληρώνουν περισσότερο 
απ’ όλους τα μεσαία και 
χαμηλά κοινωνικά στρώ-
ματα. Το εισόδημα των 
πολιτών χάνεται κυριολε-
κτικά κατά τις πρώτες μέ-
ρες του μήνα, στα ψηλά 
ενοίκια, την ενέργεια και 
τα τρόφιμα. Η κυβέρνη-
ση απαντά με ψίχουλα 
αυξήσεων και επιδομά-
των τα οποία αποτελούν 
κοινωνικό εμπαιγμό και 
δεν απαντούν ουσια-
στικά και επαρκώς στην 
αντιμετώπιση της φτω-
χοποίησης των πολιτών. 
Αποτελεί δε, συνειδητή 
επιλογή να συγκεντρω-
θεί η οικονομία σε λίγους 
που απολαμβάνουν την 
προνομιακή κυβερνητική 
μεταχείριση. Φθηνή ερ-
γασία και κουπόνια για 
τους πολλούς, υπερκέρ-
δη για τους εκλεκτούς.

Το ΠΑΣΟΚ προτείνει: 

Μείωση ΦΠΑ στα τρόφιμα 
όσο διαρκεί η κρίση
Ουσιαστική αύξηση πραγμα-
τικών μισθών
Ενίσχυση της επιτροπής 
ανταγωνισμού
Ουσιαστικούς και εκτενείς 
ελέγχους στην αγορά και 
σε όλη την αλυσίδα για την 
αντιμετώπιση της ακρίβειας
Πραγματική αλλαγή παραγω-
γικού μοντέλου
Για όλα αυτά και όσα ακόμα 
ταλανίζουν τους Έλληνες πο-
λίτες,

Το ΠΑΣΟΚ Άρτας, ανα-
λαμβάνει δράσεις για ενη-
μέρωση των πολιτών που 
αφορούν τις θέσεις και τις 
προτάσεις του, το Σάββατο 
27-01-2024 και ώρα 10:30 
πμ, συνομιλώντας και ενημε-
ρώνοντας τους πολίτες στον 
εμπορικό δρόμο της πόλης 
με αφετηρία τα γραφεία της 
ΝΕ Άρτας, με διανομή έντυ-
που υλικού. 
 Καλεί τους πολίτες της Άρ-
τας, στη συγκέντρωση που 
θα πραγματοποιηθεί για 
την κοπή της πίτας στις 2 
Φεβρουαρίου 2024, ημέρα 
Παρασκευή, στην Αίθουσα 
του καφέ ΒΥΖΑΝΤΙΟ στην 
κεντρική πλατεία Άρτας και 
ώρα 7:00 μμ. Σας περιμέ-
νουμε, σας θέλουμε όλους 
εκεί.
Άρτα, 19-01-2024

Οι εκπρόσωποι τύπου 
της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΗ-
ΜΑΤΟΣ ΑΛΛΑΓΗΣ Άρτας

Ράνια Τρομπούκη, Θοδω-
ρής Γόγαλης

 Την 19-01-2024 πραγ-
ματοποιήθηκε συνάντηση 
του Διοικητικού Συμβου-
λίου της ΕΝΩΣΗΣ ΑΣΤΥ-
ΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ 
ΑΡΤΑΣ με τον Βουλευτή 
Άρτας της Νέας Δημο-
κρατίας, κ. Στύλιο Γεώρ-
γιο όπου  αναφερθήκαν 
σε τοπικά προβλήματα 
τα οποία απασχολούν το 
αστυνομικό προσωπικό 

της Διεύθυνσής.

 Του τονίσανε τη αναγκαι-
ότητα να είναι δίπλα  σε 
όλες τις ενέργειές, αρχής 
γενομένης της επιτακτικής 
ανάγκης ενίσχυσης της Δι-
ευθυνσής  εν όψει της συ-
νεδρίασης του Συμβουλί-
ου Τακτικών Μεταθέσεων 
για το έτος 2024, καθώς 
στη Διεύθυνσή   αρκε-

τοί αστυνομικοί έχουν 
ήδη συμπληρώσει το 55ο 
έτος της ηλικίας τους, με 
αποτέλεσμα τα επόμε-
να χρόνια να αναμένεται 
ένας σημαντικός αριθμός 
συνταξιοδοτήσεων λόγω 
ορίου ηλικίας. Επίσης τον 
ενημερώσανε και ζητήσα-
νε την παρέμβασή του για 
τις σημαντικές ελλείψεις 
υλικοτεχνικού εξοπλισμού 

που υπάρχουν στη Διευ-
θυνσή Άρτας.

Από την πλευρά του, ο κ. 
Στύλιος διαβεβαίωσε ότι 
από τη θεσμική του θέση 
θα καταβάλει κάθε δυνατή 
προσπάθεια, στο μέτρο 
του εφικτού, για την εξεύ-
ρεση λύσεων στα προβλή-
ματα που τους απασχο-
λούν.

Συνάντηση Γ. Στύλιου με την  
Ένωση Αστυνομικών Άρτας

To Συμβουλευτικό Κέντρο Γυναικών Δ. Αρταίων

Το Συμβουλευτικό 
Κέντρο Γυναικών 
Δ. Αρταίων λει-
τουργεί από το 

2013 σε συνδυασμό με:
• Την πανελλαδικής εμβέ-
λειας Τηλεφωνική Γραμμή 
SOS 15900 της ΓΓΙΦ, που 
προσφέρει υπηρεσίες ενημέ-
ρωσης και τηλεφωνικής συμ-
βουλευτικής σε γυναίκες θύ-
ματα βίας (σε 24ωρη βάση, 
365 ημέρες τον χρόνο)
• Τα σαράντα τέσσερα (44) 
Συμβουλευτικά Κέντρα σε 
όλη την Ελλάδα
• Τους δεκαεννέα (19) ξε-
νώνες φιλοξενίας κακοποι-
ημένων γυναικών και των 
παιδιών τους
Παρέχeι ΔΩΡΕΑΝ υπηρεσίες 
συμβουλευτικής στήριξης σε 
ενήλικες γυναίκες που:
α) αντιμετωπίζουν πολλα-
πλές διακρίσεις (π.χ. άνερ-
γες, μονογονείς, μετανάστρι-
ες, πρόσφυγες, ΑΜΕΑ κ.τ.λ.), 
β) έχουν υποστεί σωματική 
και σεξουαλική κακοποίηση, 

ψυχολογική, συναισθηματι-
κή ή/και λεκτική βία.
Οι υπηρεσίες καλύπτονται 
από το απόρρητο της συμ-
βουλευτικής και αφορούν 
σε:
• ενημέρωση και εξειδικευ-
μένη πληροφόρηση
• ψυχοκοινωνική συμβου-
λευτική (εξειδικευμένη στή-
ριξη με την οπτική του φύ-
λου)
• νομική συμβουλευτική/
πληροφόρηση για τα δικαι-
ώματα των γυναικών, τους 
σχετικούς νόμους, τις απαι-
τούμενες διαδικασίες για την 
υποβολή μήνυσης, καταγγε-
λίας, κ.ά.
• συνεργασία με άλλες υπη-
ρεσίες και παραπομπή των 
γυναικών σε ξενώνες, στις 
αστυνομικές και εισαγγελικές 
αρχές, στο δικαστήριο, σε 
νοσοκομεία, σε φορείς αρμό-
διους για προνοιακά ή άλλα 
επιδόματα, σε φορείς απα-
σχόλησης, προστασίας και 
υποστήριξης παιδιών κ.ο.κ.

     Μία ακόμη σημαντική 
υπηρεσία που προσφέρει το 
Συμβουλευτικό Κέντρο είναι 
η εργασιακή συμβουλευτι-

κή. Πρόκειται για ένα κύκλο 
συνεδριών που απευθύνε-
ται σε άνεργες γυναίκες και 
έχουν στόχο την ενδυνά-

μωση τους, την καλλιέργεια 
δεξιοτήτων αυτογνωσίας και 
αυτενέργειας, την κινητοποί-
ησή τους και την ενίσχυση 

της αυτοπεποίθησης τους 
προκειμένου να αντιμετωπι-
στεί ο εργασιακός αποκλει-
σμός που βιώνουν και να 
συμβάλουν στην ένταξη ή 
την επανένταξή τους στην 
αγορά εργασίας. 
     Με την ολοκλήρωση της 
διαδικασίας  οι άνεργες γυ-
ναίκες θύματα ενδοοικογε-
νειακής και έμφυλης βίας με 
βεβαίωση του Συμβουλευ-
τικού Κέντρου, μπορούν να 
ενταχθούν στο «Πρόγραμμα 
επιχορήγησης επιχειρήσε-
ων για την απασχόληση: A. 
3.000 ανέργων που ανήκουν 
σε δύσκολα εξυπηρετήσιμες 
πληθυσμιακές ομάδες και 
Β. 7.000 ανέργων που αντι-
μετωπίζουν εμπόδια στην 
ένταξη ή επανένταξή τους 
στην αγορά εργασίας» που 
πραγματοποιεί η ΔΥΠΑ.

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ ΤΗΣ ΝΟΜΑΡΧΙΑΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΑΣΟΚ
 – ΚΙΝΗΜΑΤΟΣ ΑΛΛΑΓΗΣ ΑΡΤΑΣ



Τους αποκαλούμενους μακα-
ντάσηδες από τον αείμνηστο 
Χρ. Τριανταφυλλάκη μου θύ-
μισαν  οι σημερινοί πονηρού-
ληδες  της πολιτικής με τα όσα 
λένε και κάνουν αναφορικά 
με «τον γάμο των ομόφυλων 
ζευγαριών», που άλλωστε εί-
ναι και το φλέγον θέμα των 
ημερών(σ. σ,.μακαντάσηδες 
ήταν κάποιοι μαθητές του, 
που αν και κουμπούρες στα 
μαθηματικά, προσπαθούσαν 
να τον παραμυθιάσουν πα-
ρουσιάζοντας  ως δική τους 
τη λύση  της δύσκολης άσκη-
σης που πρωτύτερα είχαν 
αντιγράψει από λύτες σαΐνια  
συμμαθητές τους). 
  ***  
Πραγματικά αν, για παράδειγ-
μα, επικεντρωθεί κανείς στην  
ερμηνεία του όρου «ομόφυλο 
ζευγάρι»  θα αντιληφθεί  την 
«μπαμπεσιά.» που επιχειρούν 
οι λογιών θιασώτες του εν 
λόγω νομοσχεδίου: προκειμέ-
νου να το καταστήσουν  «εύ-
πεπτο» στο …αντιδραστικό 
ημεδαπό… πόπολο. Γιατί ο πιο 
πάνω όρος, προφανώς και δεν 
αναφέρεται σε ζευγάρι στρέ-
ιτ ατόμων, αφού αυτά από 
τη φύση τους, από τα μέχρι 
τώρα ισχύοντα δεν μπορούν 
να αποτελέσουν μέλη γαμι-
κής σύζευξης.. Ως εκ τούτου 
το επίμαχο νομοσχέδιο δεν 
τα αφορά και κατά λογική 
ακολουθία αυτό αναφέρεται 
σε  ζευγάρια της Λ.Ο.Α.Τ.Κ.Ι+ 
κοινότητας. και μόνο. Δηλα-
δή όλος αυτός ο σαμαντάς 
γίνεται για να αποκτήσει η εν 
λόγω ισχνή μειοψηφική κοι-
νωνική ομάδα το δικαίωμα 
του άνευ ετέρου γάμου των 
«ομοφυλόφιλων ζευγαριών» 
επιτυγχάνοντας έτσι και την 
υπέρβαση της βιολογικής 
αδυναμίας των ζευγαριών αυ-
τών να αποκτήσουν δικά τους 
παιδιά(σ. σ,.  δηλαδή:  με πα-
ρένθετη μητέρα ή δότη σπέρ-
ματος, απόκτηση παιδιού από 
το ένα μέλος του ζευγαριού 
από ετερόφυλη σχέση και υι-
οθεσία στη συνέχεια από το 
άλλο μέλος του ζευγαριού και:  
υιοθεσία παιδιού που δεν θα 
είναι βιολογικό τέκνο κανενός 
μέλους του ζευγαριού). Μά-
λιστα ως βασικό επιχείρημα 
υπέρ του πιο πάνω δικαιώμα-
τος προβάλλεται η ίση μετα-
χείριση με τα ετερόφυλα ζευ-
γάρια, τα οποία, κατά νόμο, 
μπορούν και να παντρευτούν, 
και  να αποκτήσουν παιδί με 
υπό προϋποθέσεις χρήση 
παρένθετης μητέρας και υιο-
θεσία. Εν τω μεταξύ από τις 
διάφορες πλευρές, υποστη-
ρικτικές των γαμικών επιδιώ-
ξεων της ομομοφυλοφιλικής 
κοινότητας Λ.Ο.Α.Τ.Κ.Ι+, 
ακούστηκαν και ακούγονται 
πραγματικά απίστευτες κο-
τσάνες[σ. σ, π.χ ότι η άρνηση 
του γάμου στα ομοφυλόφιλα 
ζευγάρια συνιστά δήθεν αντί-
θεση στην αρχή της ισότητας 

( άρθρο 4, παρ 1, 2 του «Σ»), 
ή ότι ο επίμαχος γάμος, ως 
δικαίωμα, δεν μπορεί να  τε-
θεί σε δημοψήφισμα και άλλα 
τουλάχιστον ελαφρά…], που 
στην τελική από ελάχιστα έως 
καθόλου πείθουν.
  *** 
Ωστόσο στα επιχειρήματα 
υπέρ του  γάμου στα ομο-
φυλόφιλα ζευγάρια και την 
ακολουθούσα  τεκνογονί-
α(τεχνητή απόκτηση τέκνων)  
αντιπαραβάλλεται κατά πρώ-
τον η βασική αρχή του οικογε-
νειακού δικαίου σύμφωνα με 
την οποία πάντων των ρυθ-
μίσεων προέχει η του συμφέ-
ροντος του παιδιού. Υπό αυτή 
την έννοια προτάσσεται η ψυ-
χική, κοινωνική και συναισθη-
ματική ισορροπία του τέκνου 
και δευτερευόντως έρχονται 
τα συμφέροντα, οι επιθυμίες 
και τα συναισθήματα των (βι-
ολογικών συνήθως) γονέων. 
Ενώ κατά το άρθρο 21 παρ. 1 
εδ. 1 του Συντάγματος: «Η οι-
κογένεια, ως θεμέλιο της συ-
ντήρησης και προαγωγής του 
Έθνους, καθώς και ο γάμος, η 
μητρότητα και η παιδική ηλι-
κία τελούν υπό την προστα-
σία του Κράτους» Δηλαδή το 
Σύνταγμα εδώ αιτιολογεί τον 
σκοπό της προστασίας της 
οικογένειας θεωρώντας την 
αντικείμενο προστατευτικών 
ρυθμίσεων από πλήθος δια-
τάξεων του δημοσίου δικαί-
ου.: Ενώ αποκαλώντας την ως 
«θεμέλιο της συντήρησης και 
της προαγωγής του Έθνους», 
τη συνδέει έμμεσα με το δη-
μογραφικό ζήτημα,: υπονοώ-
ντας πως αν δεν γεννιούνται 
παιδιά, δεν θα «συντηρηθεί» 
το έθνος και σταδιακά θα πά-
ψει να υπάρχει. Επίσης στο 
πιο πάνω άρθρο του «Σ» ει-
δική αναφορά γίνεται στη 
μητρότητα (όχι στην πατρό-
τητα) και στην παιδική ηλικία, 
ενώ με την παράγραφο 2 του 
ίδιου άρθρου προστατεύονται 
ρητά οι πολύτεκνες οικογένει-
ες. 
*** 
 Από την άλλη παρά το γε-
γονός ότι οικογένεια μπορεί 
να είναι και το άτεκνο –ετε-
ρόφυλο υπό τις σημερινές 
νομοθετικές συνθήκες ζευγά-
ρι- εντούτοις  η εκτενής νο-
μοθετική ρύθμιση πλείστων 
ζητημάτων της οικογένειας 
και κυρίως η ειδική προστασία 
της, έχει ως υπόβαθρο την 
ύπαρξη παιδιών. Τούτου δο-
θέντος ο γάμος… αλλά ελλη-
νικά δεν είναι απλή σύμβαση 
δύο προσώπων(σ. σ, καθόσον 
από της συνάψεώς του ενέχει 
την προσδοκία απόκτησης τέ-
κνων) Αντίθετα ο γάμος που 
εξ’ αρχής  αποκλείει την φυ-
σική τεκνογονία, είναι απλά η 
ένωση δύο προσώπων και ως 
ένα βαθμό ιδιωτική υπόθεση 
που νομιμοποιείται με το ισχύ-
ον σύμφωνο συμβίωσης. Επο-
μένως από τη στιγμή που το 
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ετερόφυλο  ζευγάρι αποκτή-
σει παιδιά αυτά  αποτελούν 
αντικείμενο ειδικής νομοθετι-
κής προστασίας των συμφε-
ρόντων τους και της ψυχοκοι-
νωνικής τους ανάπτυξης. Έτσι 
η οικογένεια καθίσταται  πρω-
ταρχική και θεμελιώδης μορ-
φή κοινωνικής οργάνωσης. 
Εξ’ άλλου και το  Ευρωπαϊκό 
Δικαστήριο Δικαιωμάτων του 
Ανθρώπου με την  παρ. 60 
της από 20-9-2006 απόφασής 
του(σ. σ, υπόθ. Koudelka),α-
πεφάνθη ότι στις οικογενεια-
κές σχέσεις προηγούνται τα 
«υπέρτερα συμφέροντα του 
παιδιού.» .
 *** 
 Επομένως  στο  ερώτημα: 
«άραγε είναι προς το συμφέ-
ρον του τέκνου να υιοθετεί-
ται από ετερόφυλο παρά από 
ομόφυλο ζευγάρι, ή είναι  το 
ίδιο πράγμα για το παιδί να 
υιοθετείται  από ετερόφυλο 
ή από ομόφυλο ζευγάρι;». 
Όπως και στην άλλη όψη του: 
« είναι  καλύτερα για ένα παιδί 
να είναι σε ομόφυλο ζευγάρι 
παρά σε ίδρυμα;» Πρέπει  το 
νομοσχέδιο για το γάμο των 
ομόφυλων ζευγαριών  να 
«απαντά» ουσιαστικά, πειστι-

κά και προ πάντων μέσα στα 
πλαίσια του ισχύοντος ελληνι-
κού Συντάγματος.
Συγκρίνοντας ωστόσο τα 
ετερόφυλα και ομόφυλα ζευ-
γάρια ένας μεγάλος αριθμός 
ειδικών στη βάση των πάνω 
ερωτημάτων φαίνεται να συ-
γκλίνει στα εξής: «ότι μόνον 
το ετερόφυλο ζευγάρι είναι 
φορέας της απαραίτητης 
ισορροπίας σε ένα παιδί το 
οποίο καλείται να ζήσει έξω 
από τη βιολογική του οικογέ-
νεια. Η διαφορετικότητα των 
ψυχικών κόσμων άνδρα και 
γυναίκας είναι απαραίτητη για 
την ισορροπημένη ανάπτυξη 
του παιδιού. Πατέρας και μη-
τέρα αλληλοσυμπληρώνονται. 
Η μητέρα εισφέρει τη στοργή 
και την επίμονη φροντίδα των 
αναγκών του παιδιού, ενώ ο 
πατέρας την  συναισθηματι-
κή σταθερότητα και στα ηθι-
κά όρια..»(σ. σ, η πιο πάνω 
γραμμές όπως και κάποια 
στοιχεία του παρόντος αντλή-
θηκαν από σχετική μελέτη 
του δικηγόρου κ. Γ. Μάτσου). 

*** 
 Όμως ετερόφυλα και ομό-
φυλα ζευγάρια διαφοροποι-

ούνται καίρια στο ζήτημα ότι 
τα πρώτα μπορούν να απο-
κτήσουν παιδιά, ενώ τα δεύ-
τερα όχι. Ακόμη πατέρας και 
μητέρα δεν χρειάζονται μόνον 
για να συλληφθεί και να γεν-
νηθεί το παιδί, αλλά και για 
την ισόρροπη ψυχοκοινωνική 
του ανάπτυξη. Ο θεσμός της 
υιοθεσίας αποτελεί εξαίρεση, 
η οποία στο ισχύον καθε-
στώς προσπαθεί να μιμηθεί, 
κατά το δυνατόν, τη βιολογι-
κή οικογένεια. Θεσμοθέτηση 
υιοθεσίας αποκλειστικά προ-
κειμένου να ικανοποιηθούν 
συναισθηματικές επιδιώξεις 
των γονέων χωρίς τεκμηρίω-
ση του συμφέροντος του παι-
διού, αποτελεί κατάχρηση του 
θεσμού. Εξ’ άλλου ο γάμος 
και η τεχνητή τεκνογονία ταυ-
τίζονται μόνο ως επιδιώξεις, 
διότι η βασική διαφορά γάμου 
και σύμφωνου συμβίωσης 
(που ισχύει και για ομόφυλα 
ζευγάρια), είναι η δυνατότητα 
υιοθεσίας και χρήσης παρέν-
θετης μητέρας. Καθώς δε το 
συζητούμενο ν/σ  έχει απο-
κλείσει τη χρήση της τελευ-
ταίας για ομόφυλα ζευγάρια, 
η διαφορετικότητα μεταξύ 
των δύο κατηγοριών ζευγών 
παραμένει.. Επομένως, κα-
θώς  τα ετερόφυλα ζευγάρια 
είναι ουσιωδώς διαφορετικά, 
ως προς τα παιδιά, σε σχέση 
με τα ομόφυλα, οι δύο αυτές 
ομάδες τελούν υπό ανόμοιες 
συνθήκες. Κατά συνέπεια η 
αρχή της ισότητας(άρθρο 4 
παρ 1& 2 «Σ» επιτάσσει ανό-
μοια και όχι ίση μεταχείριση 
των διαφορετικών πραγματι-
κών καταστάσεων.  

*** 
 Εδώ θα προσθέταμε ότι, 
ακόμη και εάν ένα ετερόφυ-
λο ζευγάρι μπορεί να είναι 
κακοί γονείς,  εντούτοις όταν 
επιλέγεται το σωστό περιβάλ-
λον για να βρεθεί ένα παιδί 
εκτός της βιολογικής του οι-
κογένειας, είναι αναγκαίο ο 
νομοθέτης να αποβλέψει στη 
στοιχειώδη ισορροπία που 
φέρνει η ύπαρξη, πατέρα και 
μητέρας. Αντίθετα στο ομό-
φυλο ζευγάρι η ισορροπία 
αυτή πάντοτε θα λείπει. Ειδι-
κότερα μπορεί. να φανταστεί 

κανείς με ποια πρότυπα και με 
ποιες βιωματικές καταστάσεις 
θα μεγαλώσει π.χ  το υιοθετη-
μένο άρρεν  παιδί από ομόφυ-
λο ζευγάρι  θήλεων γονέων, 
όταν στην  καθημερινότητά 
του θα βλέπει  «πατέρα» και 
«μητέρα να κυκλοφορούν 
με ψηλά τακούνια, βαμμέ-
να χείλια, μίνι φούστα κ.λ.π 
Ή  το υιοθετημένο θήλυ από 
ζευγάρι αρένων γονέων που 
καθημερινά θα βιώνει ανάλο-
γες καταστάσεις με καθαρά 
ανδρικά χαρακτηριστικά  και 
ομώνυμες συμπεριφορές. Το 
τι μπέρδεμα θα υπάρξει στην 
ψυχοκοινωνική προσωπικότη-
τα του υιοθετημένου παιδιού 
από μια τέτοιου είδους υιο-
θεσία και ποια τα παρά φύση 
βιώματα που θα αποκτήσει  
εύκολα μπορεί κανείς να το 
αντιληφθεί . Το πρόσφατο βί-
ντεο του Αμερικανικού κανα-
λιού CNBC, όπου σε εκπομπή 
του για την τεκνοθεσία από 
ομοφυλόφιλα ζευγάρια εμ-
φανίζεται ένα 11χρονο αγόρι, 
ντυμένο με γυναίκεια ρούχα 
να περπατά προκλητικά και να 
διηγείται την ιστορία της ζωής 
του μέσα σε ένα σπίτι ομοφυ-
λόφιλων και να ενθαρρύνει 
τους ομοφυλόφιλους να είναι 
ο εαυτός τους, αν και ενδει-
κτική μάλλον επιβεβαιώνει τα 
επίχειρα αυτής της παρά φύ-
σει υιοθεσίας….. 

Ο Αποψ(η)νός Εκηβόλος
 Σημ: Η σοβαρότητα του 
θέματος για ακόμη μια 
φορά αναγκάζει τον  Απο-
ψ(η)νό Εκηβόλο να εξα-
ντλήσει τα σημερινά  βέλη 
του στα του γάμου των 
«ομόφυλων-ομοφυλόφι-
λων ζευγαριών». Δυστυ-
χώς για τους αναγνώστες 
του, που πιθανόν να κού-
ρασε αυτή η μονομέρεια, 
και  με τα επόμενα βέλη 
του ο «ΑΕ» θα στοχεύσει 
τον επίμαχο γάμο, αλλά σε 
κάποια παράπλευρα ζητή-
ματα, συνταγματικά, πο-
λιτικά και κομματικά, που  
συνδέονται με την νομιμο-
ποίησή του..
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Ομιλία του Γιώργου Στύλιου για την 
επαγγελματική εκπαίδευση στη Βουλή

Στο νομοσχέδιο 
του Υπουργείου 
Παιδείας & Θρη-
σκευμάτων για 

την ενίσχυση του Εθνι-
κού Συστήματος Επαγ-
γελματικής Εκπαίδευσης 
και Κατάρτισης, αναφέρ-
θηκε ο Γιώργος Στύλιος 
στη Βουλή.

Ο Βουλευτής Άρτας της Νέας 
Δημοκρατίας τόνισε την ανά-
γκη της άμεσης σύνδεσης 
του εκπαιδευτικού συστήμα-
τος με την αγορά εργασίας. 
Μια στρατηγική επιλογή της 
Κυβέρνησης του Κυριάκου 
Μητσοτάκη με την οποία πέ-
τυχε να μειώσει την ανεργία 
από το 19% το 2019 στο 
9,8% το 2023. 

Υπογράμμισε, ωστόσο, πως 
την ώρα που «πασχίζουμε να 
δημιουργήσουμε νέες θέσεις 
εργασίας, υπάρχουν δεκάδες 
χιλιάδες κενές». Τα στοιχεία 
του Ευρωπαϊκού Συνδικαλι-
στικού Ινστιτούτου κάνουν 
λόγο για 200.000 κενές θέ-
σεις εργασίας στην Ελλάδα 
(ΕTUI 2023). Με 90.000 
από αυτές να είναι στη βιο-
μηχανία αλλά και 40.000 σε 
κλάδους, όπως ο τουρισμός, 
η αγροδιατροφή και οι κατα-
σκευές.

Η κάλυψη αυτών των κενών 
και η ενίσχυση της απασχό-
λησης, ειδικά των νέων, περ-
νά μέσα από τη δημιουργία 
μιας σύγχρονης τεχνικής και 
επαγγελματικής εκπαίδευσης 
που θα οδηγεί στην απασχό-
ληση και την εύρεση εργασί-
ας.

Με αυτό το στόχο το Υπουρ-
γείο Παιδείας & Θρησκευμά-
των προχωρά: 

Πρώτον, στη δημιουργία 
των «Κέντρων Επαγγελμα-
τικής Εκπαίδευσης και Κα-
τάρτισης» (Κ.Ε.Ε.Κ). Εξήντα 
ολοκληρωμένων δομές σε 
όλη τη χώρα που θα απο-
τελούνται από: (i) μία δομή 
επαγγελματικής εκπαίδευσης 
-πρότυπο ΕΠΑΛ., ή ΕΠ.Λ (ii) 
ένα Εργαστηριακό Κέντρο, 
(iii) τουλάχιστον μία Επαγ-
γελματική Σχολή Κατάρτι-
σης (iv) μία Σχολή Ανώτερης 
Επαγγελματικής Κατάρτισης 
(Σ.Α.Ε.Κ.) – IEK. 

Δεύτερον, αναβαθμίζει τα 
Ι.Ε.Κ σε «Σχολές Ανώτερης 
Επαγγελματικής Κατάρτι-
σης». 

Τρίτον, κατασκευάζει μια 
Ηλεκτρονική Ψηφιακή Πύλη, 
για να προσφέρει ενημέρωση 
και πληροφόρηση 24 ώρες, 7 
μέρες την εβδομάδα.

Τέταρτον ενισχύει τα ΕΠΑΛ. 

Εκσυγχρονίζει τη διδασκα-
λία, τα προγράμματα σπου-
δών, την ύλη, και τον τρόπο 

λειτουργίας τους. Αναβαθ-
μίζει τα εργαστήρια με 120 
εκατ. ευρώ από το Ταμείο 

Ανάκαμψης.

Το παρόν νομοσχέδιο, όπως 
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Άμεση σύνδεση της εκπαίδευσης με την αγορά εργασίας

«Η δημιουργία μιας σύγχρονης 
και αποτελεσματικής τεχνικής 
και επαγγελματικής εκπαίδευ-

σης αποτελεί εθνική προτεραιό-
τητα»

σημείωσε ο Γιώργος Στύλιος, 
δίνει ιδιαίτερη σημασία στην 
επαγγελματική συμβουλευ-
τική. Πιο συγκεκριμένα δη-
μιουργεί σε κάθε δομή ένα 
γραφείο διασύνδεσης, που 
αναλαμβάνει να οργανώνει 
την πρακτική άσκηση και να 
βρίσκεται σε διαρκή επικοι-
νωνία με τις επιχειρήσεις.

Ο κ. Στύλιος αναφέρθηκε και 
στη σημασία που έχει η δια-
σύνδεση της επαγγελματικής 
εκπαίδευσης με τα συγκριτι-
κά πλεονεκτήματα της κάθε 
περιφέρειας. Η πολυπολική 
Ελλάδα που αξιοποιεί παρα-
γωγικούς τομείς και δημι-
ουργεί κλάδους εργασίας με 
προστιθέμενη απαιτεί μια τε-
χνική εκπαίδευση σύγχρονη 
που συμβαδίζει με τις νέες 
εξελίξεις.

Η εξωστρέφεια, οι επισκέ-
ψεις σε ευρωπαϊκές χώρες 
και η επαφή με ξένα μοντέ-
λα επαγγελματικής εκπαί-
δευσης, όπως σημείωσε ο 
Βουλευτής Άρτας, θα ανα-
βαθμίσουν τα προσόντα των 
μαθητών.

Κλείνοντας τόνισε πως στην 
εποχή της πράσινης μετάβα-
σης και της τεχνητής νοημο-
σύνης η επένδυση στη δια 
βίου μάθηση και η επανα-
κατάρτιση είναι αναγκαία. Η 
δημιουργία μιας σύγχρονης 
και αποτελεσματικής τεχνι-
κής και επαγγελματικής εκ-
παίδευσης αποτελεί εθνική 
προτεραιότητα.
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ΕΡΩΤΗΣΗ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ ΓΙΑ ΤΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΤΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ 
ΜΟΥΣΙΚΩΝ ΣΠΟΥΔΩΝ ΤΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

Ένα από τα προβλήμα-
τα που ταλανίζει την 
πόλη μας και χρήζει 
άμεσης διευθέτησης 

είναι η δυσλειτουργία του Τμή-
ματος Μουσικών Σπουδών του 
Πανεπιστημίου Ιωαννίνων με 
έδρα την Άρτα, ως απόρροια 
της υποχρηματοδότησης, της 
υποστελέχωσης και λοιπών ελ-
λείψεων.

Μέσα από μία προσπάθεια με συ-
γκεκριμένη κατεύθυνση και με 
σκοπό και όχι απλά την καταγραφή 
του προβλήματος και στο πλαίσιο 
μιας άριστης συνεργασίας με τον 
Βουλευτή Κιλκίς του ΠΑΣΟΚ – Κι-
νήματος Αλλαγής κ. Στέφανου Πα-
ραστατίδη, κατατέθηκε στη Βουλή, 
στις 19 Ιανουαρίου 2024, Ερώτηση 
με θέμα την υποστελέχωση και την 
υποχρηματοδότηση του Τμήματος 
Μουσικών Σπουδών του Πανεπι-
στημίου Ιωαννίνων.                          

Θεόδωρος Γόγαλης

Μέλος Τομέα Δημόσιας Διοίκη-
σης & Μεταναστευτικής Πολι-
τικής ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλα-
γής 

Υπεύθυνος Τομέων Δημόσιας 

Διοίκησης, Υγείας και Οικονο-
μικού ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλα-
γής Άρτα
ΤΟ ΚΕΙΜΕΝΟ ΤΗΣ ΕΡΩΤΗΣΗΣ:

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, 
Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
ΘΕΜΑ: ΥΠΟΣΤΕΛΕΧΩΣΗ ΚΑΙ ΥΠΟ-
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ ΤΟΥ ΤΜΗΜΑ-

ΤΟΣ ΜΟΥΣΙΚΩΝ  ΣΠΟΥΔΩΝ ΤΟΥ 
ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 
Το Τμήμα Μουσικών Σπουδών του 
Πανεπιστημίου Ιωαννίνων με έδρα 

την πόλη  της Άρτας, δέχεται ετησί-
ως τους περισσότερους εισακτέους, 
μεταξύ των λοιπών  μουσικών τμη-
μάτων της χώρας, ενώ παράλληλα 
διαθέτει τους λιγότερους  μόνιμους 
καθηγητές.  
Ειδικότερα, το τμήμα δέχεται κάθε 
χρόνο κατά μέσο όρο 150 φοιτη-
τές, οι οποίοι  κατά πλειοψηφία το 
επιλέγουν λόγω της δυνατότητας 
που παρέχει για λήψη  πτυχίου 
με ειδίκευση σε μεγάλη ποικιλία 
μουσικών οργάνων σε όλους τους  
αποφοίτους. Παρά τα λίγα χρόνια 
λειτουργίας του ως πανεπιστημιακό 
τμήμα,  είναι ιδιαίτερα ενεργό σε 
μουσικά και καλλιτεχνικά δρώμενα 
τόσο στην Ελλάδα,  όσο και στο 
εξωτερικό και έχει αφήσει παρα-
καταθήκη προσφοράς και έρευνας  
στη μουσική παράδοση του τόπου. 
Μερικά από αυτά είναι η συμμετο-
χή του στο  πρόγραμμα ανταλλα-
γής φοιτητών TUNE (Traditional 
music Undergraduate  Network 
in Europe), η υποδοχή φοιτητών 
Erasmus και συναυλίες στην Ελλά-
δα  και το εξωτερικό από τις ορχή-
στρες του τμήματος. 
Ωστόσο και το συγκεκριμένο Πα-
νεπιστημιακό Τμήμα αντιμετωπίζει 
διαχρονικά  προβλήματα υποχρη-
ματοδότησης και πολλαπλών ελλεί-
ψεων (διδασκόντων,  οργάνων και 
υλικοτεχνικής υποδομής). Το μόνι-
μο διδακτικό προσωπικό  ανέρχεται 
σε μόλις 12 καθηγητές, αριθμός 
που δεν επαρκεί για να καλυφθούν  
οι ανάγκες του τμήματος με αποτέ-
λεσμα κάθε χρόνο η λειτουργία να 
στηρίζεται  στην πρόσληψη έκτα-
κτου διδακτικού προσωπικού, που 
πάντα καθυστερεί  δραματικά.
Μάλιστα κατά το τρέχον ακαδημα-
ϊκό έτος το πρόβλημα υπό - στελέ-
χωσης και  υπό - χρηματοδότησης 
έχει ξεπεράσει κάθε προηγούμενο, 
καθώς, από τα 33  όργανα ειδίκευ-
σης διδάσκονται μόλις 18, ενώ από 
τα 14 μουσικά σύνολα μόλις  τα 7. 
Εκτός από τις μουσικές δεξιότητες 
και τα μουσικά σύνολα (μαθήμα-
τα  κορμού) αυτή την στιγμή δεν 
πραγματοποιούνται και πολλά άλλα 
μαθήματα,  υποχρεωτικά για την 
λήψη πτυχίου. 
Εξαιτίας των ελλείψεων αυτών, τί-
θεται εν αμφιβόλω η ολοκλήρωση 
της φετινής  ακαδημαϊκής χρονιάς 
λόγω μη πραγματοποίησης πολλών 
βασικών μαθημάτων  και η δυνα-
τότητα λήψης πτυχίου για πολλούς 
από τους τελειόφοιτους  σπουδα-
στές του. 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
1. Αν θα υπάρξει άμεσα έκτακτη 
χρηματοδότηση ώστε να καλυ-
φθούν οι  ανάγκες του τμήματος 
ώστε να μπορέσει να λειτουργήσει 
και να  ολοκληρώσει ομαλά το τρέ-
χον ακαδημαϊκό έτος; 
2. Αν και με ποιο χρονοδιάγραμμα 
θα γίνουν οι αναγκαίες προσλήψεις  
μόνιμου διδακτικού προσωπικού; 
3. Πως προγραμματίζεται η αντι-
μετώπιση επειγουσών αναγκών  
υποδομών και υλικοτεχνικού εξο-
πλισμού που δυσχεραίνουν βασικές  
λειτουργίες του τμήματος; 
Ο ερωτών βουλευτής 
ΣΤΕΦΑΝΟΣ ΠΑΡΑΣΤΑΤΙΔΗΣ

Συνεργασίες ήσσονος 
σημασίας

Καταγγέλει η ΛΑΣΥ ότι οι Περιφε-
ρειακοί συνδυασμοί που υποστη-
ρίχθηκαν από το ΠΑΣΟΚ (Ζού-
μπας) και το ΣΥΡΙΖΑ (Στέφος) 
έσπευσαν να υποστηρίξουν την 
Περιφερειακή αρχή Καχριμάνη 
στην Περιφερειακή Επιτροπή για 
την αλλαγή στον τόπο των συ-
νεδριάσεων, έτσι ώστε να μην 
είναι στενεμένοι αφενός, αλλά 
να μπορεί να παρακολουθήσει τις 
συνεδριάσεις και το κοινό ή οι δη-
μοσιογράφοι.
Μεγάλη δημοσιότητα, πήρε μια 
ήσσονος σημασία πολιτική από-
φαση, εκτιμάμε πολλές φορές ότι 
οι σύμβουλοι στις συνεδριάσεις, 
θέλουν απλώς να βγαίνει η δου-
λειά τους και άλλωστε τα θέματα 
της ενημέρωσης ή της διαφάνειας 
μπορούν να διαφανούν και στις 
δημοσιεύσεις της Διαύγειας.

Συνεργασίες μείζονος 
σημασίας

Στα κρύα του λουτρού έμεινε η 
υποστηριζόμενη από το ΠΑΣΟΚ 
παράταξη στο τμήμα της Ηπείρου 
του Οικονομικού Επιμελητηρίου 
Ελλάδας, καθώς κατά τις αρχαι-
ρεσίες που πραγματοποιήθηκαν, 
το ανεξάρτητο μέλος που εκλέ-
χθηκε, τελικά δεν υποστήριξε τον 
πρώτο σε δύναμη συνδυασμό 
(αλλά με ίδιο αριθμό εκλεγμένων 
μελών στο συμβούλιο), αλλά τον 
δεύτερο υποστηριζόμενο από τη 
Νέα Δημοκρατία.
Εκεί λοιπόν, που υπήρχε μια αι-
σιοδοξία στον χώρο, ότι το Οικο-
νομικό Επιμελητήριο στην Ήπειρο 
θα είχε … κεντροαριστερές ανα-
φορές, έσβησε η ελπίδα για μια 

ΑΠΟΨΗνά Σημειώματα

ακόμη τετραετία.
Για την ιστορία πάντως, κανένας 
από τα μέλη του Δ.Σ. δεν είναι από 
την Άρτα…

Συνεργασίες που δεν 
προχώρησαν

Για το περίφημο πρόγραμμα εκμά-
θησης κολύμβησης των μαθητών 
των Δημοτικών της Άρτας είχε 
προετοιμαστεί από τον τότε αντι-
δήμαρχο Τεχνικών Έργων κ. Σω-
τήρη Χρηστούλη, η λειτουργία του 
Κολυμβητηρίου, καθώς σύμφωνα 
με την πρόσκληση της Α’ βάθμιας 
Εκπαίδευσης, θα ξεκινούσε η διαδι-
κασία στις 9 Ιανουαρίου 2023.
Γι’αυτό και φούλαραν τα ντεπόζιτα 
του κολυμβητηρίου (με πετρέλαιο 

θέρμανσης) πολλών χιλιάδων ευρώ 
και έγιναν οι απαραίτητες τεχνικές 
διορθώσεις για να είναι έτοιμο να 
υποδεχθεί τους μικρούς μαθητές…
Όμως τελικά από την Α’βάθμια Εκ-
παίδευση μεταφέρθηκε η έναρξη 
του προγράμματος για τους ανοι-
ξιάτικους μήνες, με αποτέλεσμα η 
νέα δημοτική αρχή να τρέξει για 
το… κοινό την χρήση του Κολυμ-
βητηρίου.
Περνούν όμως οι ημέρες και το πε-
τρέλαιο τελειώνει και μένει να δού-
με αν γρήγορα θα υπάρξει προϋ-
πολογισμός για την προμήθεια που 
απαιτείται για την λειτουργία του 
κοστοβόρου καυστήρα…

Συνεργασίες που συνε-

χίστηκαν…
Είδαμε μια ανάρτηση του πρώ-
ην δημοτικού συμβούλου (και τ. 
Γενικού Γραμματέα) του Δήμου 
Αρταίων Κώστα Ζέρβα, από την 
σελίδα του Δήμου Αρταίων όπου 
αναφέρεται πως το Πανελλήνιο 
Πρωτάθλημα Αισθητικής Ομαδι-
κής Γυμναστικής θα φιλοξενηθεί 
στην Άρτα, με ημερομηνία του 
δελτίου τύπου από τον Ιούνιο του 
2023… Είδαμε και στην φωτογρα-
φία τον Χρήστο Τσιρογιάννη Σ με 
τον Πρόεδρο της Ελληνικής Ομο-
σπονδίας Αισθητικής Ομαδικής 
Γυμναστικής, κ. Γιώργο Βαϊόπου-
λο, τον Γραμματέα, κ. Λάμπρο 
Κωνσταντή και με τον εκπρόσω-
πο του Αθλητικού Σωματείου «ΑΣ 
ΠΥΡΡΟΣ» Χάρη Παπάζογλου. Ο 
Κώστας Ζέρβας, ουσιαστικά επε-
σήμανε ότι το πρωτάθλημα ήταν 
έργο της προηγούμενης δημοτι-
κής αρχής, σε απάντηση του δελ-
τίου τύπου της 15η Ιανουαρίου 
2024, όπου αναφερόταν πως συ-
νάντηση με τον Πρόεδρο της Ελ-
ληνικής Ομοσπονδίας Αισθητικής 
Ομαδικής Γυμναστικής, κ. Γιώργο 
Βαϊόπουλο, τον Γραμματέα, κ. 
Λάμπρο Κωνσταντή και με τους 
εκπροσώπους του Αθλητικού Σω-
ματείου «ΑΣ ΠΥΡΡΟΣ», είχε ο Δή-
μαρχος Αρταίων, κ. Χριστόφορος 
Σιαφάκας.
Τι να κάνουμε; Το κράτος συνε-
χίζεται… Να επισημάνουμε ότι εν 
πολλοίς εμείς τα ίδια πρόσωπα 
σχεδόν είδαμε και στις δυο φω-
τογραφίες, με μόνη διαφορά τα 
πρόσωπα των δημάρχων, αλλά 
και το γεγονός ότι μάλλον επί 
Τσιρογιάννη είχαν καλύτερη φω-
τογραφική μηχανή.
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Με τα μέλη της Άτυπης 
Επιτροπής Καρναβαλιού 
είχε συνάντηση ο Δή-

μαρχος Αρταίων κ. Χριστόφο-
ρος Σιαφάκας την Τετάρτη 18 
Ιανουαρίου, στο Δημαρχείο της 
πόλης, με θέμα συζήτησης τα 
σχέδια και τις προετοιμασίες για 
το επερχόμενο Καρναβάλι.

Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, 
όπου παραβρέθηκαν και οι Αντιδή-
μαρχοι Πολιτισμού κ. Κώστας Χα-
ρακλιάς και Κοινωνικής Μέριμνας κ. 
Αγγέλα Τσώλα, ο Δήμαρχος εξέφρα-
σε την υποστήριξή  του προς τη δι-
οργάνωση και τόνισε  το  σημαντικό  
ρόλο που διαδραματίζει το «Καρνα-
βάλι Γυναικών»  στην ενίσχυση του 
κοινωνικού δεσμού και του πνεύμα-
τος χαράς, γιορτής και προβολής για 
την πόλη μας, δηλώνοντας τα κάτω-
θι: «Το Καρναβάλι αποτελεί σημα-
ντική παράδοση για την πόλη μας. 
Με τη στήριξη από την πλευρά μας 
της Άτυπης Επιτροπής και την όσο 
το δυνατόν καλύτερη οργάνωση 
και ευρύτερη συμμετοχή συλλόγων 
και πολιτών,   διασφαλίζουμε ότι το 
φετινό γεγονός θα ξεπεράσει κάθε 
προσδοκία και θα ενισχύσει το κοι-
νωνικό μας πρόσωπο».

Συνάντηση του Δημάρχου κ. Χριστόφορου 
Σιαφάκα με την Άτυπη Επιτροπή Καρναβαλιού

Αναφέρθηκε επίσης στη σπουδαία 
δουλειά που έχουν αναλάβει οι κυ-
ρίες της Επιτροπής και που από το 
1982 έως σήμερα διοργανώνουν με 

τον καλύτερο τρόπο  αυτή τη γιορ-
τή.

Μια μεγάλη επιτυχημένη Αποκριάτι-

κη γιορτή, που συνεχίζει 40 και πλέ-
ον χρόνια, όχι μόνο να αντέχει στο 
χρόνο, αλλά να εξελίσσεται και κάθε 
χρόνο να είναι καλύτερη.

Ο Αντιδήμαρχος Πολιτισμού κ. Χα-
ρακλιάς συνεχάρη την Επιτροπή, 
η οποία μεριμνά για την καλύτερη 
διοργάνωση του Καρναβαλιού, δε-
σμεύτηκε ότι από πλευράς της Δη-
μοτικής Αρχής θα υπάρχει κάθε δυ-
νατή αρωγή για τη διοργάνωση και 
δήλωσε: «Η βοήθεια από πλευράς 
μας θα είναι αμέριστη, τόσο σε υλι-
κοτεχνικό εξοπλισμό, όσο και στην 
κάλυψη των εθελοντών. Ένας από 
τους στόχους μας φέτος, είναι το 
Καρναβάλι να έχει πανελλήνια κά-
λυψη live. Μέλημά μας ο θεσμός να 
γίνει εξωστρεφής, με νέες, φρέσκιες 
ιδέες και να έχουμε ακόμη πιο πολ-
λές συμμετοχές».  

Οι δύο πλευρές συζήτησαν σχετικά 
με τις καλύτερες πρακτικές για την 
οργάνωση του Καρναβαλιού, τις 
δραστηριότητες που θα πραγματο-
ποιηθούν και τους τρόπους ενίσχυ-
σης της συμμετοχής των κατοίκων.

Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με τη 
δέσμευση αμοιβαίας συνεργασίας 
και συνεχούς επικοινωνίας κατά τη 
διάρκεια της προετοιμασίας για το 
Καρναβάλι.

Συνάντηση του Δημάρχου Αρταίων  
με μέλη του Μουσικοφιλολογικού 

Συλλόγου Άρτας “O Σκουφάς”

Με τον Πρόεδρο του 
Μουσικοφιλολογικού 
Συλλόγου Άρτας “O 

ΣΚΟΥΦΑΣ”, κ. Νίκο Μπαντα-
λούκα και τα μέλη του Δ.Σ. 
κ. Ελένη Μπανταλούκα και 
κ. Χαρίλαο Βάγια,  είχε την 
Τρίτη 16 Ιανουαρίου 2024, 
ο Δήμαρχος Αρταίων κ. Χρι-
στόφορος Σιαφάκας.

Παρόντες ήταν επίσης ο Αντιδή-
μαρχος Πολιτισμού – Παιδείας 
και Δια Βίου Μάθησης Κώστας 
Χαρακλιάς, η Αντιδήμαρχος 
Τουρισμού, Εξωστρέφειας και 
Επιχειρηματικότητας, κ. Μαίρη 
Λυγούρα και η Αντιδήμαρχος 
Κοινωνικής Μέριμνας – Εθελο-
ντισμού – Κοινωνικών Δομών, κ. 
Αγγέλα Τσώλα.
Η συνάντηση που  πραγματοποι-
ήθηκε στο Δημαρχείο,  είχε ως 
στόχο τη συζήτηση και τον συ-
ντονισμό των προσπαθειών για 
την προώθηση του πολιτισμού 
στην περιοχή μας.
Οι δύο πλευρές εστίασαν στη 
σημασία της συνεργασίας μετα-
ξύ της Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
και των Πολιτιστικών Συλλόγων, 
για τη δημιουργία και υλοποίηση 
εκδηλώσεων και προγραμμάτων 
που θα ενισχύσουν την πολιτι-
στική ζωή του Δήμου.

Μεταξύ των θεμάτων που τέθη-
καν ήταν:
• Ο Προγραμματισμός των 

εκδηλώσεων για την Απε-
λευθέρωση της Άρτας 

(ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ) που λαμβά-
νουν χώρα κάθε Ιούνιο. 

• Η Οργάνωση από κοινού 
ημερίδων – ομιλιών από 
έγκριτους ιστορικούς, ερευ-
νητές και ειδικούς που θα ξε-
ναγήσουν τους δημότες στην 
Ιστορία της Πόλης. 

• Η Αξιοποίηση του Λαογραφι-
κού Μουσείου του Ιστορικού 
Συλλόγου και η σύνδεσή του 
με το Σωματείο «ΔΙΑΖΩΜΑ», 
καθώς η σύνδεση ενός Μου-
σείου σε πολιτιστικές διαδρο-
μές  διαδραματίζει σημαντικό 
ρόλο στην κοινωνία.

Ο Δήμαρχος εξέφρασε την εκτί-

μησή του προς τον Ιστορικό 
Σύλλογο  για το ρόλο που παίζει 
στη διατήρηση και την προώθηση 
της πολιτιστικής κληρονομιάς και 
τόνισε πως η Δημοτική Αρχή θα 
υποστηρίξει τις προτάσεις, ενώ 
παράλληλα ενθάρρυνε τη συνέχι-
ση του διαλόγου και της συνεργα-
σίας για το κοινό καλό.
Η συνάντηση ολοκληρώθηκε σε 
θετικό κλίμα και με τη διαβεβαί-
ωση πως με αγαστή συνεργασία 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και 
του Πολιτιστικού Συλλόγου, θα 
προωθηθεί η Ιστορία και ο Πολιτι-
σμός του τόπου. 

Ενίσχυση της συνεργασίας και αμέριστη στήριξη για 
το Μεγαλύτερο Καρναβάλι του  Έτους

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ & ΕΚΛΟΓΕΣ 
ΚΙΝΗΜΑΤΟΓΡΑΦΙΚΗΣ ΛΕΣΧΗΣ ΑΡΤΑΣ

Η Κινηματογραφική Λέσχη 
Άρτας καλεί τα μέλη της 
σε Γενική Συνέλευση και 

Εκλογές την Τετάρτη 24 Ιανου-
αρίου 2024 στις 18:30 στο Επι-
μελητήριο Άρτας.
Τα θέματα της Γενικής Συνέλευσης 
είναι:
1. Οικονομικός και Διοικητικός απο-
λογισμός (πεπραγμένα δράσεων 
του συλλόγου) και προϋπολογι-
σμός (παρουσίαση και σχεδιασμός 
δράσεων για τη νέα χρονιά).
2. Ανάγνωση Έκθεσης Εξελεγκτικής 

Επιτροπής και απαλλαγή του Δ.Σ.
3. Εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής.
4. Εκλογές για την ανάδειξη νέου 
Διοικητικού Συμβουλίου και Εξελε-
γκτικής Επιτροπής του Συλλόγου.

Αιτήσεις για υποψηφιότητες υπο-
βάλλονται έως 3 μέρες πριν τις 
εκλογές στην Πρόεδρο του Συλ-
λόγου, Φιλιώ Τζαχρήστα (Σκουφά 
44 & Μακρυγιάννη 1) ή μπορούν 
να αποσταλούν στο email της Κι-
νηματογραφική Λέσχης Άρτας 
(kileartas@gmail.com).

Συνάντηση, των Φίλων του Παραποτάμιου Πάρκου 
Άρτας, με το Σωματείο Εργαζομένων του Δήμου Αρταίων



Ο Δήμος Αρταί-
ων ενημερώνει 
ότι το Δημοτικό 
Κολυμβητήριο 

επανέρχεται στην κανονι-
κή του λειτουργία από τη 
Δευτέρα 15/01/2024.
Μετά από αυτοψία στο χώρο 
του κολυμβητηρίου διαπι-
στώθηκαν τα κάτωθι:  στην  
αντλία θερμότητας που τοπο-
θετήθηκε με την ενεργειακή 
αναβάθμιση δεν υπήρχε σύ-
στημα αυτοματισμού  ώστε 
να αποδίδεται η επιθυμητή 
θερμοκρασία του νερού.  Με 

στόχο την άμεση επαναλει-
τουργία του χρησιμοποιήθηκε 
ο καυστήρας πετρελαίου και 
προς το παρόν απομονώθηκε 
η αντλία, όπως επίσης έγιναν 
και όλες οι εργασίες καθαρι-
σμού.  
Το αμέσως επόμενο διάστη-
μα, αφού γίνει μελέτη για το-
ποθέτηση συστήματος αυτο-
ματισμού θερμοκρασίας του 
νερού, θα χρησιμοποιηθεί και 
η αντλία θερμότητας και θα 
γίνουν όλες οι απαιτούμενες 
παρεμβάσεις για την όσο το 
δυνατό καλύτερη λειτουργία 

του κολυμβητηρίου με το 
μικρότερο δυνατό κόστος. 
Επίσης ο Δήμος Αρταίων θα 
προχωρήσει σε προμήθεια 
φίλτρου άμμου και συστή-
ματος φίλτρανσης κολυμβη-
τικών δεξαμενών, τα οποία 
δεν έχουν αλλαχθεί από την 
αρχική λειτουργία του κολυμ-
βητηρίου. 
Το κολυμβητήριο θα λειτουρ-
γεί όλο το χρόνο ως οφείλου-
με στους πολίτες της Άρτας, 
αρχής γενομένης από τη Δευ-
τέρα 15/01/2024.
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Θολό το τοπίο για 
το ΞΕΝΙΑ… μετά την 

απόφαση του Ελεγκτικού

Η απόφαση του 7ου Ελε-
γκτικού Συνεδρίου, 
ουσιαστικά ήταν μια 
προσωπική δικαίωση 

για τον Χριστόφορο Σιαφάκα, 
καθώς ως μέλος της επιτροπής 
του διαγωνισμού (εκπρόσωπος 
της ΠΕΔ) είχε εμμέσως πλην 
σαφώς κατηγορηθεί από την 
προηγούμενη δημοτική αρχή 
ότι εξαιτίας κακών αποφάσε-
ων κατά τον διαγωνισμό το 5ο 
ελεγκτικό συνέδριο έκρινε ότι 
δεν μπορούσε να εγκρίνει τις 
διαδικασίες. Για τον λόγο αυ-
τόν και επέμενε στην ένσταση 
και στον ορισμό συγκεκριμέ-
νης έμπειρης δικηγόρου, για 
την οποία με απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, εγκρί-
θηκε η πληρωμή ΜΑΜΟΥΘ για 
τα ιστορικά της Άρτας, ύψους 
15.000 ευρώ και βέβαια επιζη-
τά τώρα την συνέχιση της χρη-
ματοδότησης του ΞΕΝΙΑ.
Παρόλα αυτά, στην όλη διαδι-
κασία υπάρχει ένα θολό τοπίο, 
το οποίο μας κάνει να απορού-
με για ποιον λόγο ο νέος Δή-
μαρχος βιάζεται να υπογράψει 
την σύμβαση με τον ανάδοχο. 
Για να υπογραφεί η σύμβαση, 
πρέπει να έχει εξασφαλίσει 
την χρηματοδότηση των 12 
εκατομμυρίων ευρώ. Απ’ότι 
καταλαβαίνουμε υπάρχει ένα 
επιχείρημα ότι αφού δεν έχει 
υπάρξει απόφαση απένταξης 
από το πρόγραμμα ΕΣΠΑ, αυτό 
ισχύει κανονικά…
Εμείς θα λέγαμε ότι καλό θα 
ήταν να υπάρξει επικοινωνία 
με τους φορείς και να διαβε-
βαιώσουν τον Δήμο, ότι το 
πρόγραμμα δεν εξέπνευσε, 
ότι πήρε παράταση και ως εκ 
τούτου μπορεί να χρηματοδο-
τηθεί… Γιατί θα είναι τουλά-
χιστον ανόητο, να υπογραφεί 
μια σύμβαση με έναν ανάδοχο, 
ύψους τόσων εκατομμυρίων 
ευρώ, χωρίς να έχει προηγηθεί 
από τους ευρωπαϊκούς φορείς 
μια έγγραφη εξασφάλιση ότι 
θα υπάρξει χρηματοδότηση.

Περαιτέρω, υπάρχει ένα νε-
φέλωμα, αναφορικά με την 
χρηματοδότηση, την μελέτη 
και την χρήση… Θέλουμε και 
τα λεφτά, θέλουμε και την με-
λέτη, δεν θέλουμε όμως την 
χρήση όπως την έχει η μελέτη, 
πρέπει λοιπόν να αλλάξει η με-
λέτη και αν αλλάξει η μελέτη 
θα ισχύει η χρηματοδότηση;
Ένα ντόμιμο ερωτημάτων, που 
οδηγούν σε ένα συμπέρασμα: 
ότι στο στάδιο που είμαστε 
τώρα δεν ξέρει ο Δήμος Αρ-
ταίων, τι θέλει και τι είναι πιο 
συμφέρον για την Άρτα και την 
χρήση του ΞΕΝΙΑ. Και δυστυ-
χώς εδώ δεν υπάρχουν μέσες 
λύσεις, ούτε Δελφικοί Χρησμοί 
του στυλ “ήξεις, αφήξεις”…
Ευτυχές λοιπόν το γεγονός ότι 
ο διαγωνισμός για το ΞΕΝΙΑ 
ήταν έγκυρος… Μένουν να 
απαντηθούν λοιπόν επισήμως 
και τα παρακάτω ερωτήματα:
– Έχει καμία σημασία πλέον, 
την στιγμή που παρήλθε η κα-
ταληκτική προθεσμία της λή-
ξης του 2023;
– Υπάρχει κάποια παράτα-
ση του χρηματοδοτικού προ-
γράμματος ΕΣΠΑ, η οποία 
μας διαφεύγει και βιάζεται ο 
Δήμαρχος να υπογράψει την 
σύμβαση;
– Η σύμβαση θα είναι σύμφω-
να με την μελέτη (Ωδείο, βι-
βλιοθήκη, κυλικείο) ή θα γίνει 
τροποποίηση (Ξενοδοχείο, δω-
μάτια φιλοξενίας κλπ);
Μήπως λοιπόν είναι απαραίτη-
το να περιμένουμε, να δούμε τι 
μέλλει γενέσθαι και τι θέλουμε 
πραγματικά για το θέμα του 
ΞΕΝΙΑ, αλλά και τι ισχύει στην 
πραγματικότητα, αναφορικά 
με την ισχύ του προγράμματος 
και του διαγωνισμού και να 
δούμε πως ο Δήμος θα πρέπει 
να προχωρήσει;

Επαναλειτουργεί το 
Δημοτικό Κολυμβητήριο

Βράβευση των συνταξιοδοτηθέντων 
υπαλλήλων από το Δήμο Αρταίων για την 

προσφορά και την αφοσίωση τους.

Στον ετήσιο χορό του Σωματείου 
Εργαζομένων  των Δήμων Περι-
φερειακής Ενότητας  Άρτας,  που 

έλαβε χώρα το Σάββατο 13 Ιανουαρίου 
2024 στο κτήμα Μάρος,  ο Δήμος Αρταί-
ων  βράβευσε τους εργαζομένους του, 
οι οποίοι συνταξιοδοτήθηκαν, σε κλί-
μα χαράς μα και  συγκίνησης για τους 
ίδιους. 
Στην εκδήλωση συμμετείχαν εργαζόμενοι 
όλων των Δήμων της Περιφερειακής Ενότη-
τας Άρτας, κάτι που δείχνει και το ομαδικό 
πνεύμα συνεργασίας μεταξύ των Δήμων, πα-
ρουσία των Δημάρχων κ. Σιαφάκα Χριστόφο-
ρο, κ. Κωνσταντίνο Παπασιώζο, κ. Περικλή 
Μίγδο και κ. Χρήστο Χασιάκο. Την εκδήλωση 
επίσης τίμησε με την παρουσία του ο βου-
λευτής Άρτας κ. Στύλιος Γεώργιος.  
Στα πλαίσια μιας συγκινητικής τελετής, ο 
Δήμος τίμησε και βράβευσε τους συνταξιού-
χους πλέον, εργαζόμενους, αναγνωρίζοντας 
με τον τρόπο αυτό  τη σημαντική προσφο-
ρά τους στην υπηρεσία των Δημοτών και 
εκφράζοντας   την ευγνωμοσύνη του για τη 

συνεισφορά τους στην ευημερία και την ανά-
πτυξη της κοινότητας.
Ο Δήμαρχος Αρταίων, κ. Σιαφάκας Χριστό-
φορος, αφού ευχήθηκε καλή χρονιά σε 
όλους και απένειμε τιμητική πλακέτα στους 
συνταξιοδοτηθέντες υπαλλήλους,  επισήμανε 
τα ακόλουθα: ¨Με ομαδικό πνεύμα συνεργα-
σίας και αλληλοϋποστήριξης μπορούμε να 
προχωρήσουμε μπροστά, προσφέροντας το 
καλύτερο δυνατό στον τόπο μας. Θα  είμαι 
σε αγαστή συνεργασία με τους Δημάρχους, 
αλλά και με τους υπαλλήλους του Δήμου¨.  
Οι εργαζόμενοι που συνταξιοδοτήθηκαν και 
βραβεύτηκαν είναι οι: Νίκος Νικολάου, Πα-
ναγιώτα Δήμου, Χρυσάνθη Μέτου, Αντώνης 
Καρβέλας, Αικατερίνη Τσατσαρώνη, Ευστα-
θία Γέμου, Δημητρούλα Χήτα και Ελένη Κα-
ραγιώργου.
Ο Δήμος εύχεται στους συνταξιούχους του 
μια ζωή γεμάτη χαρά, υγεία, ικανοποίηση. 
Είθε να απολαμβάνουν τον ελεύθερο χρόνο 
τους με τα αγαπημένα τους πρόσωπα και  
δραστηριότητες ενδιαφέρουσες. 
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Η δημιουργία μιας θερμοκοιτίδας μικρών 
επιχειρήσεων στο νομό Άρτας

Η ί δ ρ υ -
ση μιας 
θερμο -
κοιτίδας 

(incubator) μικρών 
επιχειρήσεων στην 
περιοχή του νομού 
Άρτας μπορεί να 
συμβάλει σημα-
ντικά στην τοπική 
οικονομία και ανά-
πτυξη. Ορισμένα 
από τα οφέλη που 
μπορεί να προκύ-
ψουν είναι τα εξής:

Παρέχει υποστήριξη και πό-

και τα λειτουργικά έξοδα της 
θερμοκοιτίδας.
Επιλογή εγκατάστασης:
        Επιλέγουμε μια κατάλ-
ληλη τοποθεσία για τη θερ-
μοκοιτίδα που είναι εύκολα 
προσβάσιμη, προσφέρει τις 
απαραίτητες ανέσεις και πα-
ρέχει ένα ευνοϊκό περιβάλ-
λον για συνεργασία.
        Αποφασίζουμε για το 
είδος των χώρων που απαι-
τούνται, όπως χώροι συ-
νεργασίας, αίθουσες συνε-
δριάσεων και κοινόχρηστες 
εγκαταστάσεις.
• Αναπτύσσουμε προ-

γράμματα επώασης:
        Σχεδιάζουμε προσαρμο-
σμένα προγράμματα επώα-
σης που να ανταποκρίνονται 
στις συγκεκριμένες ανάγκες 
των μικρών επιχειρήσεων. 
Περιλαμβάνουμε στοιχεία 
όπως καθοδήγηση, κατάρ-
τιση, εκδηλώσεις δικτύωσης 
και πρόσβαση σε πόρους.
        Δημιουργούμε εργα-
στήρια και σχεδιάζουμε εκ-
παιδευτικές συνεδρίες σχετι-
κά με τα βασικά στοιχεία της 
επιχείρησης, το μάρκετινγκ, 
τη χρηματοδότηση και άλλα 
σχετικά θέματα.
• Υπηρεσίες υποστήρι-

ξης επιχειρήσεων:
        Παρέχουμε υπηρεσίες 
υποστήριξης επιχειρήσεων, 
όπως νομικές συμβουλές, 
λογιστική βοήθεια, υποστή-
ριξη μάρκετινγκ και πρόσβα-
ση σε χρηματοδότηση.
        Προώθηση συνδέσε-
ων με τοπικούς παρόχους 
επιχειρηματικών υπηρεσιών, 
μέντορες και συμβούλους.
Διαδικασία πρόσληψης και 
επιλογής:
        Καθιέρωση μιας διαφα-
νούς και ανταγωνιστικής δια-
δικασίας υποβολής αιτήσεων 
για τις μικρές επιχειρήσεις 
που ενδιαφέρονται να εντα-
χθούν στη θερμοκοιτίδα.
        Εξετάζουμε κριτήρια 
όπως η βιωσιμότητα της επι-
χειρηματικής ιδέας, το δυνα-
μικό ανάπτυξης και η ευθυ-
γράμμιση με τους στόχους 
της θερμοκοιτίδας.
Δικτύωση και συνεργασία:
        Διευκόλυνση ευκαιριών 
δικτύωσης μέσω τακτικών 
εκδηλώσεων, βιομηχανικών 
συναντήσεων και συνεργατι-
κών έργων.
ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΣΤΗ ΣΕΛ. 11

ρους σε νέους επιχειρηματίες 
που ίσως αντιμετωπίζουν δυ-

σκολίες στην εκκίνηση των 
επιχειρήσεών τους. Ενθαρ-

ρύνει τη δημιουργία νέων 
επιχειρηματικών ευκαιριών 
στην περιοχή, προωθώντας 
την καινοτομία και τη δια-
φοροποίηση της οικονομίας. 
Δημιουργεί θέσεις εργασίας 
για τοπικούς κατοίκους και 
συμβάλλει στη μείωση της 
ανεργίας. Οι επιχειρήσεις 
που αναπτύσσονται μπορεί 
να γίνουν σημαντικοί φο-
ρείς υποστήριξης τοπικών 
προγραμμάτων και κοινωνι-
κών αναγκών. Οι νέες επι-
χειρήσεις μπορούν να συμ-
βάλλουν στην αύξηση του 
τοπικού ΑΕΠ και στη διαφο-
ροποίηση της οικονομίας.
Προάγει την καινοτομία και 
την επιχειρηματική εξειδί-
κευση μέσω της διασύνδε-
σης διαφορετικών επιχειρή-
σεων. Παρέχει προγράμματα 
εκπαίδευσης και ανάπτυξης 
ικανοτήτων που ενισχύουν 
τις επιχειρηματικές δεξιό-
τητες των συμμετεχόντων. 
Συμβάλλει στη δημιουργία 
κοινότητας επιχειρηματικών 
ατόμων, δημιουργώντας ένα 
ισχυρό κοινωνικό δίκτυο. 
Υποστηρίζει την εφαρμογή 
τεχνολογικών καινοτομιών 
στον τοπικό επιχειρηματικό 
χώρο. Συνεισφέρει στη βελ-
τίωση του Επιχειρηματικού 
Περιβάλλοντος:
Η δημιουργία μιας θερμοκοι-
τίδας μικρών επιχειρήσεων 
στο νομό Άρτας προϋποθέτει 
μια στρατηγική και συστημα-
τική προσέγγιση. 
Ακολουθεί ένας βήμα προς 
βήμα, οδηγός που θα μας 
βοηθήσει να δημιουργήσου-
με μια επιτυχημένη θερμο-
κοιτίδα μικρών επιχειρήσεων 
στην περιοχή μας:
• Πραγματοποιούμε 

μια αξιολόγηση των 
αναγκών:

        Κατανοούμε το τοπικό 
επιχειρηματικό περιβάλλον 
διεξάγοντας μια έρευνα για 
την αξιολόγηση των ανα-

γκών. Προσδιορίζουμε τις 
προκλήσεις και τις ευκαιρίες 
που αντιμετωπίζουν οι μι-
κρές επιχειρήσεις στην επαρ-
χία της Άρτας.
• Δέσμευση των ενδια-

φερομένων μερών:
        Συνεργαζόμαστε με 
τοπικούς κυβερνητικούς αξι-
ωματούχους  (Περιφέρεια, 
Δήμοι κλπ.), επιχειρηματικές 
ενώσεις, ηγέτες της κοινότη-
τας και δυνητικούς εταίρους 
για να οικοδομήσουμε την 
υποστήριξη για τη θερμοκοι-
τίδα.
        Συνεργαζόμαστε με τις 
τοπικές επιχειρήσεις για να 
αποκτήσουμε γνώσεις σχε-
τικά με τις ανάγκες και τις 
προκλήσεις τους.
Καθορισμός των στόχων της 
θερμοκοιτίδας:
        Καθορίζουμε με σαφή-
νεια τους στόχους της θερ-
μοκοιτίδας. Καθορίστε αν θα 
επικεντρωθεί σε συγκεκριμέ-
νους κλάδους, τεχνολογίες ή 
σε ένα ευρύ φάσμα τομέων.
Νομική και κανονιστική συμ-
μόρφωση:
        Εξασφαλίζουμε τη 
συμμόρφωση με τους τοπι-
κούς κανονισμούς και τους 
νόμους περί χωροταξίας για 
την ίδρυση και τη λειτουργία 
μιας θερμοκοιτίδας επιχειρή-
σεων.
        Ζητάμε τεχνικές και 
νομικές συμβουλές για τυχόν 
απαιτούμενες άδειες ή εγκρί-
σεις.
• Εξασφάλιση χρημα-

τοδότησης και πό-
ρων:

        Προσδιορίζουμε πιθα-
νές πηγές χρηματοδότησης, 
συμπεριλαμβανομένων επι-
χορηγήσεων, χορηγιών και 
συνεργασιών με κυβερνητι-
κούς φορείς, φιλανθρωπικές 
οργανώσεις και τοπικές επι-
χειρήσεις.
        Απαιτούνται  πόροι για 
την υποδομή, το προσωπικό 

Άρθρο του 
ΒΑΣΙΛΗ

ΜΑΓΚΟΥΤΗ
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Ενθαρρύνουμε τη συνερ-
γασία μεταξύ των μελών 
της θερμοκοιτίδας για την 
ανταλλαγή πόρων, γνώσεων 
και βέλτιστων πρακτικών.

• Παρακολούθηση και 
αξιολόγηση:

        Εφαρμογή συστήματος 
παρακολούθησης και αξιο-
λόγησης για την αξιολόγηση 
της προόδου των επιχειρή-
σεων στο πλαίσιο της θερμο-
κοιτίδας.
        Συλλογή ανατροφοδό-
τησης από τους συμμετέχο-
ντες για τη συνεχή βελτίωση 
των προγραμμάτων και των 
υπηρεσιών της θερμοκοιτί-

δας.

• Προώθηση και προ-
βολή:

        Ανάπτυξη στρατηγικής 
μάρκετινγκ και προβολής για 
την προσέλκυση δυνητικών 
συμμετεχόντων μικρών επι-
χειρήσεων στη θερμοκοιτί-
δα.
        Αξιοποίηση των μέσων 

κοινωνικής δικτύωσης, των 
τοπικών μέσων ενημέρωσης 
και των εκδηλώσεων της 
κοινότητας για την προώθη-
ση των προγραμμάτων της 
θερμοκοιτίδας.

• Αξιολόγηση και προ-
σαρμογή:

        Αξιολογούμε τακτικά 
την απόδοση της θερμοκοιτί-

δας και κάνουμε τις απαραί-
τητες προσαρμογές με βάση 
την ανατροφοδότηση, τις 
μεταβαλλόμενες συνθήκες 
της αγοράς και τις εξελισσό-
μενες ανάγκες των μικρών 
επιχειρήσεων.

Ακολουθώντας αυτά τα βή-
ματα και προσαρμόζοντάς 
τα στο συγκεκριμένο πλαίσιο 

του νομού Άρτας, μπορούμε 
να δημιουργήσετε μια υπο-
στηρικτική και αποτελεσμα-
τική θερμοκοιτίδα για μικρές 
επιχειρήσεις, συμβάλλοντας 
στην τοπική οικονομική ανά-
πτυξη και επιχειρηματικότη-
τα.

Β.ΜΑΓΚΟΥΤΗΣ

Φίλες  &  Φίλοι,

Η πρόσφατη εκλογή μου ως 
Περιφερειακού Συμβούλου και 
η Τιμητική Επιλογή του Περι-
φερειάρχη Δυτικής Ελλάδας κ. 
Νεκτάριου Φαρμάκη, να μου 
αναθέσει καθήκοντα Αντιπε-
ριφερειάρχη Οικονομικής Πο-
λιτικής και Δημοσιονομικού 
Ελέγχου, με οδήγησαν με βα-
θύτατη συγκίνηση και ύστερα 
από πολλή σκέψη,  να λάβω 
τη δύσκολη απόφαση και να 
παραιτηθώ από τη θέση του 
Διοικητή του ΠΓΝΙ. 
Η θητεία μου στο ΠΓΝΙ συνέ-
πεσε με  πρωτόγνωρες υγειο-
νομικές συνθήκες, θέτοντας σε 
κίνδυνο ακόμα και την υγεία 
όλων εμάς που εργαστήκαμε 
στους υγειονομικούς χώρους, 
προς χάριν του δημοσίου συμ-
φέροντος, δίχως αυτό να είναι 
υπερβολή. Αν γύριζα όμως 
το χρόνο πίσω, πάλι αυτό θα 
έπραττα. Θα υπηρετούσα το 
ΠΓΝΙ, με κάθε κόστος. 

Οι αναμνήσεις των κοινών 
αγώνων -με το προσωπικό, 
τους Αναπληρωτές Διοικητές 
μου και τα Μέλη του Δ.Σ του 
ΠΓΝΙ- οι δυσκολίες αλλά και οι 
χαρές, είναι όντως ανεξίτηλες, 
δεν σβήνουν, δεν ξεθωριά-
ζουν, και κάνουν την απόφαση 
μου παραπάνω από δύσκολη. 
Ευχαριστώ θερμά τους ερ-
γαζόμενους του Νοσοκομεί-
ου που υπηρέτησα, οι οποίοι 
αποτελούν αναντίρρητα, τους 
στυλοβάτες του Εθνικού Συ-
στήματος Υγείας. 

Στο σημείο αυτό αισθάνομαι 
την ανάγκη να εκφράσω δη-
μόσια τις θερμές μου ευχαρι-
στίες, προς την εκάστοτε πο-
λιτική ηγεσία του Υπουργείου 

ΑΠΟΧAIΡEΤΙΣΤΗΡΙΑ ΕΠΙΣΤΟΛΗ του πρώην 
Διοικητή του ΠΓΝΙ ΝΙΚΟΥ ΚΑΤΣΑΚΙΩΡΗ

Υγείας κατά τη διάρκεια της 
θητείας μου, τον Διοικητή της 
6ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
κο Ιωάννη Καρβέλη, καθώς 
και τους εν ενεργεία, αλλά και 
πρώην διοικητές των Νοσο-
κομείων της χώρας,  για την 
άψογη συνεργασία που είχαμε 
όλα αυτά τα χρόνια. 

Πολύτιμοι αρωγοί στην όλη 
προσπάθειά μας, να πάμε το 
νοσοκομείο μας ένα βήμα 
μπροστά, ήταν αναμφίβολα, 
ο Πρόεδρος της Βουλής, κος 
Κωνσταντίνος Τασούλας, ο 
Περιφερειάρχης Ηπείρου  κος 
Αλέξανδρος Καχριμάνης καθώς 
και ο αείμνηστος Μωυσής Ελι-
σάφ, πρώην Δήμαρχος Ιωαννί-
νων, μαζί με τους Βουλευτές 
Ηπείρου και τις Πρυτανικές 
Αρχές του Πανεπιστημίου Ιω-
αννίνων. Αισθάνομαι την ηθική 
υποχρέωση να τους ευχαρι-
στήσω δημοσίως, γιατί όποτε 
ζητήσαμε τη συνδρομή τους 
για το Νοσοκομείο, μάς προ-

σέφεραν την «ηχηρή» βοήθεια 
τους, «σιωπηλά» και δίχως τυ-
μπανοκρουσίες.

Το έργο μας όμως, όλα αυτά 
τα χρόνια, οι ενέργειες μας, οι 
προσπάθειες μας, προβλήθη-
καν με αντικειμενικότητα από 
τα Τοπικά Μέσα Μαζικής Ενη-
μέρωσης, ενώ και σημεία που 
έχρηζαν διορθωτικών παρεμ-
βάσεων επισημαίνονταν πά-
ντα χωρίς υπερβολές και στη 
πραγματική διάστασή τους. 
Τους ευχαριστώ θερμά και η 
παρουσία τους ήταν αναμφί-
βολα πολύτιμη.  

Οι παραπάνω αναφορές  και οι 
ευχαριστίες μου,  δηλώνουν 
ότι η «συνεργασία» και η «δι-
αλειτουργικότητα» όλων των 
φορέων της κοινωνίας μας και 
των συνανθρώπων μας, είναι 
αυτή που κάνει τη διαφορά και 
προσδίδει «Αξία» σ’ ό,τι πράτ-
τουμε. 

Θέλω να ελπίζω ότι η παρου-
σία μου στο ΠΓΝΙ άφησε ένα 
«θετικό αποτύπωμα» στην 
ανάπτυξη του Νοσοκομείου 
μας, αλλά πρωτίστως θέλω να 
ελπίζω ότι  άφησε –περισσό-
τερο- πιο «θετικό αντίκτυπο» 
στις συνειδήσεις του προσωπι-
κού του ΠΓΝΙ, που αγόγγυστα 
προσφέρει τις υπηρεσίες του 
στο κοινωνικό σύνολο αλλά 
και στους πολίτες των περιο-
χών υγειονομικής μας  ευθύ-
νης. 
Τέλος, εύχομαι καλή δύνα-
μη και κάθε επιτυχία στον 
καλό φίλο και συνεργάτη 
μου, Αναπληρωτή Διοικητή 
Κωνσταντίνο Ντιναλέξη.
Φιλικά, 
Νίκος Κατσακιώρης

Περισσότερες πληροφορίες:  
Ξενοπούλου 3 -1ος όροφος,  ΤΚ: 47100, Άρτα, τηλ: 2681024245
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Όταν οι κακοί οι οι-
ωνοί επαληθεύο-
νται, εκείνο που 
σου απομένει είναι 

να εξευμενίσεις τη μοίρα σου 
ικετεύοντας τη να αλλάξει 
το πεπρωμένο σου. Εκτός αν 
αποφασίσεις να πάρεις την 
τύχη στα χέρια σου διεκδικώ-
ντας με αγώνες τη δικαίωσή 
σου.
  Έχει καταντήσει βαρετό και επι-
κίνδυνο ρετρό η υπόθεση του κυ-
νηγίου τα τελευταία χρόνια με τη 
δραστηριότητα να αμφισβητείται, 
τους κυνηγούς να ταλαιπωρού-
νται και να διασύρονται αλλά και 
χιλιάδες επιχειρήσεις να προσπα-
θούν κάθε χρόνο να επιβιώσουν 
ανάμεσα σε κακοστημένα παιχνί-
δια, αστεία παζάρια και υπουργι-
κές αποφάσεις που εύκολα αναι-
ρούνται
  Η  άσκηση του παραδοσιακού 
κυνηγίου στη χώρα μας, αν μη 
τι άλλο, έχει μετατραπεί σε ένα 
πεδίο πολιτικών συναλλαγών, 
μυστικών μεθοδεύσεων και άκαρ-
πων συμφωνιών πρόσκαιρου χα-
ρακτήρα.

  Τριακόσιες χιλιάδες Έλληνες πολί-
τες και οι οικογένειές τους,  χιλιά-
δες επιχειρήσεις και οι εργαζόμενοι 
σε αυτές, βιώνουν κάθε χρόνο την 
ίδια θεατρική παράσταση με τους 
ίδιους βασικούς πρωταγωνιστές 
παρατεταγμένους σ’ ένα σαθρό 
σκηνικό κι αυτοί από κάτω, καθα-
ναγκασμένοι θεατές, υποχρεώνο-
νται στο τέλος να χειροκροτήσουν 
το «αίσιο τέλος». Ένα φινάλε που 

αναδεικνύει πάντα ήρωες τους 
πρωταγωνιστές σε ένα κακοπαιγ-
μένο μονόπρακτο που θυμίζει μία 
παραλλαγή του γνωστού παραμυ-
θιού της Κοκκινοσκουφίτσας που 
την έφαγε ο κακός λύκος, αλλά 
στο τέλος την έσωσε ο καλοκάγα-
θος ξυλοκόπος.
  Κυνηγοί και επιχειρηματίες βιώ-
νουν φέτος μια σκληρότερη εκδο-
χή του ίδιου μονόπρακτου εκφρά-

ζοντας την απέχθεια και την οργή 
τους σε πρωταγωνιστές «θιασάρ-
χες», και «θεατρώνες», απειλώ-
ντας να πάρουν φεύγοντας μαζί 
τους ακόμα και το ταμείο.
  Και όλα αυτά για τον νόμο 
Ν.4830/2021 που στοχοποιούνται 
άδικα οι κυνηγοί, οι οποίοι συμ-
βάλλουν καθημερινά σε δράσεις 
δημοσίου συμφέροντος όπως είναι 
η αντιμετώπιση της εξάπλωσης της 

Αφρικανικής Πανώλης, η εποχική 
φύλαξη αντιμετώπισης πυρκα-
γιών, η αντιμετώπισή της εξάπλω-
σης της λύσσας κ.α.
  Ο παραπάνω νόμος, και η αντι-
επιστημονική πολιτική σχετικά με 
τις στειρώσεις αποτελούν δείγμα 
ότι ο Νόμος 4830/2021 είναι πρό-
χειρος έχει εισπρακτική φιλοσο-
φία και λειτουργεί σε βάρος συ-
γκεκριμένων κοινωνικών ομάδων. 
Είναι βέβαιο ότι η υποχρεωτική 
αποστολή γενετικού υλικού από 
δεσποζόμενα και αδέσποτα δεν 
πρόκειται να λύσει την παρα-
γωγή αδέσποτων, αντιθέτως θα 
κατασπαταλήσει πόρους και θα 
δημιουργήσει περισσότερα προ-
βλήματα.
   Καθώς φαίνεται, οι καιροί αλ-
λάζουν, οι «κουτοί» πονηρεύουν, 
οι «κοιμισμένοι» αρχίζουν να ξυ-
πνούν και το κλίμα γίνεται αρκετά 
επικίνδυνο για εκείνους που θεω-
ρούν την κυνηγετική οικογένεια 
«αποβλακωμένο κοπάδι».

ΙΧΝΗΛΑΤΩΝΤΑΣ….θέσεις για το 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, την ΦΥΣΗ, το ΚΥΝΗΓΙ

Καλό το εργάκι αλλά...

Γράφει ο  
Κώστας Λύτρας
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Χρ.Τσιρογιάννης: «Ευχα-
ριστώ το προσωπικό της 
ΔΕΥΑ Άρτας, για το έργο 
τους και για την άριστη 

συνεργασία μας».

Ένα ακόμη σημα-
ντικό έργο συ-
νολικού ύψους 

1.565.810 ευρώ, ξεκινά 
μετά και την υπογραφή 
της σύμβασης από τον 
Πρόεδρο της ΔΕΥΑ Άρτας 
Χρήστο Τσιρογιάννη, με 
τον ανάδοχο του έργου.
Με χρηματοδότηση από το 
Ταμείο Ανάκαμψης η ΔΕΥΑ 
Άρτας προχωρά στην προ-

μήθεια και εγκατάσταση 
ηλεκτρονικών υδρομετρη-
τών καταναλωτών και τον 
έλεγχο διαρροών της πόλης 
της Άρτας.
Πιο συγκεκριμένα το νέο 
έργο προβλέπει τη δημιουρ-
γία ενός ολοκληρωμένου 
συστήματος διαχείρισης του 
νερού ύδρευσης, ειδικά σχε-
διασμένο για τις ανάγκες της 
ΔΕΥΑΑ, που στηρίζεται στον 
εκσυγχρονισμό και την ανα-
βάθμιση του συστήματος με 
βασικά στοιχεία τα εξής:
• προμήθεια 5.000 

έξυπνων διασυνδέ-

σεων υδρομετρητών 
με ενσωματωμένη 
τηλεμετρία,

• εγκατάσταση νέων 
υδρομετρητών,

• δημιουργία διαδικτυ-
ακής εφαρμογής τη-
λεπαρακολούθησης 
και τηλεειδοποίησης,

• απεικόνιση των 
υδρομετρητών σε 
χάρτη και τη δυναμι-
κή απεικόνιση της ει-
κόνας τους με οπτική 
ένδειξη την κατάστα-
ση τους κ.α.

ΔΕΥΑΑ: 5.000 «έξυπνοι» υδρομετρητές 
με ενσωματωμένη τηλεμετρία.

Προάγεται σε Ταξίαρχο ο 
Αστυνομικός Διευθυντής 
Άρτας Βασίλειος Λαγός

Στο βαθμό του 
Ταξιάρχου προά-
γεται και ο Αστυ-
νομικός Διευθυ-

ντής Άρτας Βασίλειος 
Λαγός, και παραμένει 
στη θέση της Άρτας, 
καθώς μετά την κρίση των 
Ταξιάρχων συνεχίστηκαν οι 
κρίσεις των Αστυνομικών 
Διευθυντών της Ελληνικής 
Αστυνομίας από το Ανώ-
τατο Συμβούλιο του Σώ-
ματος, υπό την Προεδρία 
του Αρχηγού Ελληνικής 

Αστυνομίας Αντιστράτηγου 
Δημήτριου Μάλλιου και τη 
συμμετοχή των Αντιστρα-
τήγων του Σώματος Πα-
σχάλη Συριτούδη και Γε-
ώργιου Μιχαλόπουλου:
Ειδικότερα κρίθηκαν προ-
ακτέοι στο βαθμό του Τα-
ξιάρχου, για κάλυψη κενών 
οργανικών θέσεων του 
βαθμού αυτού, πενήντα 
επτά (57) Αστυνομικοί Δι-
ευθυντές Γενικών και Ειδι-
κών Καθηκόντων.

Μεταξύ αυτών προάγεται 
στο βαθμό του Ταξιάρ-
χου ο αρτινός, πρώην Δι-
οικητής του Αστυνομικού 
Τμήματος Άρτας Ηλίας 
Σκανδάλης, ο οποίος κατά 
τις προηγούμενες κρίσεις 
είχε τοποθετηθεί στη Γενι-
κή Αστυνομική Διεύθυνση 
Ηπείρου.
Συγχαρητήρια επιστολή 
απέστειλε και ο Σύλλογος 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Άρτας.
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“Στα θέματα Δημόσιας Υγείας δεν 
χωρούν αντιπαραθέσεις, ούτε νομί-
ζω και υπάρχουν διαφορετικές από-
ψεις σε αυτή την αίθουσα. Όλοι θέ-
λουμε καλύτερες υπηρεσίες Υγείας, 
όλοι θέλουμε να έχουμε σύγχρονες 
υποδομές, στελεχωμένα νοσοκο-
μεία και Κέντρα Υγείας με ιατρικό 
και νοσηλευτικό προσωπικό. 

Το Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο 
Ιωαννίνων είναι εκείνο που στα 30 
χρόνια λειτουργίας του,  έχει ανε-
βάσει το επίπεδο των Υπηρεσιών 
Υγείας σε όλη τη Βορειοδυτική Ελ-
λάδα. Χρειάζεται όμως περαιτέρω 
αναβάθμιση, η οποία αφορά το 
ΤΕΠ» 

Τα παραπάνω τόνισε 
εισαγωγικά ο Περιφε-
ρειάρχης Ηπείρου κ. 
Αλέξανδρος Καχριμά-

νης σήμερα στο Περιφερειακό 
Συμβούλιο, κατά τη συζήτηση 
σχετικής Επερώτησης που είχε 
καταθέσει η Περιφερειακή πα-
ράταξη «Λαϊκή Συσπείρωση». 

Ο Περιφερειάρχης έκανε εκτενή 
αναφορά στη μελέτη που εκπονή-
θηκε για την επέκταση του ΤΕΠ, 
στη συνδρομή της Περιφέρειας για 
την εξεύρεση της απαιτούμενης 
χρηματοδότησης, ενώ αναφέρθη-
κε και σε πρωτοβουλίες που έχει 
αναλάβει τα τελευταία χρόνια η Πε-
ριφέρεια Ηπείρου για τη βελτίωση 
των υποδομών των Δημόσιων Δο-
μών Υγείας. Επανάφερε την πρότα-
σή του για τη μεταφορά της αρμο-
διότητας των Κέντρων Υγείας στις 
Περιφέρειες, ενώ ένα από τα θέμα-
τα που θα θέσει στο νέο Υπουργό 
Υγείας θα είναι η δημιουργία ξεχω-
ριστής Υγειονομικής Περιφέρειας 
Ηπείρου. 

Μεταξύ άλλων ο Περιφερειάρχης 
τόνισε και τα εξής:

Το ΤΕΠ  ΠΓΝΙ λειτουργεί από 30ετι-
ας στον ίδιο χώρο μέχρι και σήμε-
ρα. Η δημιουργία του βασίστηκε 
στην λογική ότι το ΠΓΝΙ θα  παρέ-
χει αποκλειστικά τριτοβάθμια περί-
θαλψη. 

Όμως στην ελληνική πραγματικό-
τητα τα πράγματα είναι διαφορε-
τικά, καθώς μόλις τώρα αρχίζει να 
οργανώνεται δίκτυο πρωτοβάθ-
μιας περίθαλψης,  με σκοπό την 
αποσυμφόρηση των εξωτερικών 
ιατρείων των δευτεροβάθμιων και 
τριτοβάθμιων δομών 

 Οι ελλείψεις σε χώρους και υπο-
δομές είναι υπαρκτές,   καθώς αυ-
ξήθηκε σημαντικά ο αριθμός των 

Αρωγός η Περιφέρεια Ηπείρου για την επέκταση και 
εκσυγχρονισμό των δομών Δημόσιας Υγείας

και η μετατροπή τους σε μονάδες 
νοσηλείας περιστατικών COVID    
με αρνητική πίεση,  4 μονάδες ενη-
λίκων και μια στην παιδιατρική.  
Να σας θυμίσω  ότι σε πολύ λίγα 
(τρία) νοσοκομεία της Αθήνας 
υπήρχαν θάλαμοι αρνητικής πίε-
σης,  με αποτέλεσμα  την κρίσιμη 
εκείνη περίοδο οι ασθενείς να νο-
σηλεύονται  σε υψηλού επιπέδου 
συνθήκες και οι γιατροί,  οι νοση-
λευτές και το λοιπό προσωπικό να 
εργάζονται σε συνθήκες ασφάλει-
ας. 

• Κατασκευάσαμε επίσης το 
προκάτ Κτίριο για τη λειτουρ-
γία του ΤΕΠ, όπως και το 
προκάτ για το νοσοκομείο της 
Πρέβεζας. 

• Η Περιφέρεια Ηπείρου είχε 
αναλάβει την μεταφορά δειγ-
μάτων, μέχρι να οργανωθεί ο 
έλεγχος εδώ τοπικά από το μι-
κροβιολογικό εργαστήριο του 
Πανεπιστημίου και ακόμα και 
μέχρι σήμερα προσφέρει ανα-
λώσιμο υλικό (ποδιές,  γάντια, 
μάσκες,  αντισηπτικά    κλπ).

• Είχαμε προμηθευτεί και εγκα-
ταστήσει μηχανήματα ελέγχου 
για COVId.  

• Συνδράμαμε τη λειτουργία 
των ΚΟΜΥ, ενώ σε ταχύτατο   
χρόνο μεταμορφώσαμε στην 
κυριολεξία τους χώρους του  
κτιρίου του ΚΕΕΛΠΝΟ στους 
Αμπελόκηπους  σε ευπρεπείς 
και λειτουργικούς,  στο οποίο 
σήμερα λειτουργεί  σύγχρονο 
και ασφαλές εμβολιαστικό κέ-
ντρο. 

Να αναφέρω επίσης: 

• τη χρηματοδότηση από τον 
προϋπολογισμό της Περιφέ-
ρειας με 845.000 ευρώ την 
αναβάθμιση του νοσοκομείου 
Πρέβεζας, την ολοκλήρωση 
του ΤΕΠ Ηγουμενίτσας κ.α.

• τη συνδρομή σε πολλά ζη-
τήματα που μας έχουν τεθεί 
κατά καιρούς για το ΕΚΑΒ και 
τα Κέντρα Υγείας, όπως συ-
ντηρήσεις κτιρίων, προμήθεια 
καυσίμων και επιπλέον προμη-
θεύσαμε ένα ασθενοφόρο στο 
Κέντρο Υγείας Βουργαρελίου. 

Όλα αυτά χωρίς να ανήκουν οι 
υποδομές και η λειτουργία των 
δομών Δημόσιας Υγείας  στην αρ-
μοδιότητα της Περιφέρειας. Πάντα 
ενεργούμε σε συνεργασία με τις δι-
οικήσεις των νοσοκομείων και την 
6η ΥΠΕ και με υπογραφή προγραμ-
ματικών συμβάσεων. 

Ήμασταν, είμαστε και θα συνεχί-
σουμε να είμαστε αρωγοί και συ-
μπαραστάτες στην ενίσχυση των 
δομών Υγείας, όπως είναι η ένταξη 
του ΤΕΠ σε χρηματοδοτικό πρό-
γραμμα, αλλά και η περαιτέρω βελ-
τίωση των δομών των άλλων νοσο-
κομείων της Ηπείρου».

Περισσότερες πληροφορίες:  
Ξενοπούλου 3 -1ος όροφος,  ΤΚ: 47100, Άρτα, τηλ: 2681024245

προσερχόμενων επειγόντων περι-
στατικών προς εξέταση.   Από  λί-
γες δεκάδες χιλιάδες  που ήταν προ 
δεκαετίας σε περισσότερους από 
70.000  που προσήλθαν  το 2023.

 Το  55% δε των ασθενών προέρ-
χεται από περιοχές  εκτός  του Ν 
Ιωαννίνων.

Επιπρόσθετα,  η εξέλιξη της επι-
στήμης και της τεχνολογίας έχει 
δημιουργήσει την ανάγκη εκσυγ-
χρονισμού του ΤΕΠ σε χώρους και 
υλικοτεχνική υποδομή,  ανεξάρτη-
τη από εκείνη του λοιπού ΠΓΝΙ

 Η αναγνώριση αυτών των σύγ-
χρονων αναγκών που προέκυψαν 
επέβαλλε τη σύνταξη οργανωμένης 
μελέτης για το ΤΕΠ, στα πλαίσια 
του ρυθμιστικού σχεδίου του νο-
σοκομείου, από ειδικό μελετητικό 
γραφείο.   

Η μελέτη προβλέπει  τη δημιουργία 
κτιρίου με υπόγειο και δυο ορό-
φους  σε εγγύτητα και συνέχεια  με 
το νυν υπάρχον  ΤΕΠ.  

Ο προϋπολογισμός του έργου ανέ-
χεται  στα  12 εκ. ευρώ. Περιλαμβά-
νει την ανέγερση του νέου κτιρίου 
που θα στεγάζει τις λειτουργίες που 
αναφέρονται στην επερώτηση και 
πολλές  άλλες αναγκαίες σήμερα 
που απαιτούνται για την λειτουργία 
ενός υπερσύγχρονου ΤΕΠ  σύμφω-
να με τις διεθνείς προδιαγραφές.  

Την αναγκαιότητα της επέκτασης 
του ΤΕΠ και του εκσυγχρονισμού 
διαπίστωσαν όλοι οι εκπρόσωποι 

της κυβέρνησης που επισκέφτηκαν 
τα Ιωάννινα , η κ.  Γκάγκα στην 
οποία αναφέρεστε στην επερώτη-
σή σας.   Αλλά και πρόσφατα  η 
Γ.Γ.  κ. Βιλδιρίδη και ο υπουργός 
Μιχ. Χρυσοχοΐδης υιοθέτησαν το 
ρυθμιστικό σχέδιο σε ότι αφορά 
το ΤΕΠ   και υποσχέθηκαν ότι θα   
αναζητήσουν χρηματοδοτικές πη-
γές για την υλοποίησή του. 

Όσον αφορά την χρηματοδότηση 
από   το Ταμείο Ανάκαμψης, οι πό-
ροι για την αναβάθμιση κτιρίων και 
υποδομών  κέντρων Υγείας, ΤΕΠ 
και εξωτερικών ιατρείων αφορού-
σαν όλη την επικράτεια και δια-
νεμήθηκαν σε όλη την επικράτεια  
αντίστοιχα δε  και στην περιοχή 
μας. 

Το ποσό που θα μπορούσε να δια-
τεθεί για το ΤΕΠ ήταν 1,7 εκ. ευρώ. 
Είναι ποσό  σημαντικά μικρότερο 

από το απαιτούμενο για την υλο-
ποίηση του έργου της επέκτασης 
και του εκσυγχρονισμού του ΤΕΠ 
και βέβαια δεν αρκούσε για την 
υλοποίηση της μελέτης που είχε 
συνταχθεί.   

Η Περιφέρεια  Ηπείρου αντιλαμ-
βάνεται απολύτως την αναγκαιό-
τητα υλοποίησης του έργου αυ-
τού,  όπως άλλωστε έμπρακτα έχει 
αποδείξει το ενδιαφέρον της για 
την  αναβάθμιση των παρεχόμενων 
υπηρεσιών υγείας στην  περιοχή 
μας. 

• Ενδεικτικά αναφέρω την ενί-
σχυση όλων των δομών στην 
Ήπειρο ώστε να αντιμετωπι-
σθούν οι ανάγκες της πανδη-
μίας. 

Ειδικά για το ΠΓΝΙ χρηματοδοτή-
θηκε η ταχεία διαμόρφωση χώρων 

Ας μη ξύνεται στην 
γκλίτσα του Τσο-
πάνη η Περιφερει-
ακή παράταξη του 

ΚΚΕ.  
Οι κατηγορίες της παράτα-
ξης της ΛΑ.ΣΥ είναι απλά 
προσπάθεια αποπροσανα-
τολισμού και πολιτικής προ-
παγάνδας. Οι πολίτες δεν 
πτοούνται από ψεύδη και 
αναξιόπιστες επιθέσεις.
Εμείς επικεντρωνόμαστε 
στην αντιμετώπιση των 

πραγματικών προβλημάτων 
που αντιμετωπίζουν οι πο-
λίτες λόγω της  ανεπαρκώς 
εκτελεσμένης περιφερεια-
κής πολιτικής.
Θα είμαστε πάντα εδώ να 
συζητήσουμε τα πραγματι-
κά θέματα της Ηπείρου. Η  
πολιτική τακτική της ΛΑ.ΣΥ, 
αυτή της αποπροσανατο-
λιστικής προπαγάνδας δεν 
έχει θέση στην πραγματική 
πολιτική συζήτηση.
Δυστυχώς “Αυτοί είναι”.

« Ήπειρος όλον – Τόπος να ζεις»: η Περιφερειακή 
παράταξη του ΚΚΕ ξύνεται στην γκλίτσα του Τσοπανη
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Συνάντηση  με  τον Πρό-
εδρο της Ελληνικής 
Ομοσπονδίας Αισθητι-
κής Ομαδικής Γυμναστι-

κής, κ. Γιώργο Βαϊόπουλο,  τον 
Γραμματέα, κ. Λάμπρο Κων-
σταντή και με τους  εκπροσώ-
πους του Αθλητικού Σωματείου 
«ΑΣ ΠΥΡΡΟΣ», είχε ο Δήμαρ-
χος Αρταίων, κ. Χριστόφορος 
Σιαφάκας, τη Δευτέρα 15 Ια-
νουαρίου 2024. 

Παρόντες  στη συνάντηση, η οποία 
έλαβε χώρα στο Δημαρχείο της πό-
λης, ήταν ο Αντιδήμαρχος  Διοικη-
τικών Υπηρεσιών και Αθλητισμού κ. 
Χρήστος Γιώτης,  από το Σωματείο 
«ΑΣ ΠΥΡΡΟΣ», ο πρόεδρός του, κ. 
Χάρης Παπάζολγου και η γυμνά-
στρια, κ. Στέλλα Βάκκα.  

Η συνάντηση αφορούσε  τη δι-
οργάνωση του 9ου Πανελλήνιου 
Πρωταθλήματος Αισθητικής Ομα-
δικής Γυμναστικής, το οποίο θα 
διεξαχθεί στις 26-27-28  Απριλίου 
2024 στην πόλη της Άρτας, στις 
εγκαταστάσεις του Τ9 στους Κω-
στακιούς.

Το Αθλητικό γεγονός, θα τελεί υπό 
την αιγίδα της  Ελληνικής Ομο-
σπονδίας Αισθητικής Ομαδικής Γυ-
μναστικής, σε συνδιοργάνωση με 
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Διοργάνωση  9ου Πανελλήνιου Πρωταθλήματος 
Αισθητικής Ομαδικής Γυμναστικής στην Άρτα

επισκέπτες, ο αριθμός  όσων  θα 
βρεθούν στην πόλη μας στο τριή-
μερο της διοργάνωσης, θα ξεπερά-
σει τα 2.000 άτομα.

Ο Δήμαρχος κ. Χριστόφορος Σια-
φάκας δεσμεύτηκε  για την έμπρα-
κτη στήριξή του και επένδυση  
στον τοπικό αθλητισμό, ώστε να 
δημιουργηθεί ένα περιβάλλον που 
θα ενθαρρύνει τη συμμετοχή  πε-
ρισσότερων αθλητών και πολιτών, 
στοχεύοντας  στο αθλητικό πνεύμα 
συνεργασίας, αλληλεγγύης, ευγε-
νούς συναγωνισμού και  ομοψυ-
χίας, αρετές απαραίτητες για την 
προαγωγή της κοινωνικής ζωής. 

Παράλληλα τόνισε ότι η ενίσχυση 
του τομέα του Αθλητισμού μπο-
ρεί να οδηγήσει σε μια πιο ενεργή, 
συνδεδεμένη και εξωστρεφή πόλη, 
που επωφελείται τόσο σε κοινωνι-
κό, όσο και σε οικονομικό επίπεδο.  
Μπορεί να συμβάλει στην ενίσχυση 
της κοινωνικής, πολιτιστικής και οι-
κονομικής σύνδεσης των πολιτών. 

Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με 
την υπόσχεση επόμενης συνεργα-
σίας και επικοινωνίας μεταξύ του 
Δήμου και Ομοσπονδίας, προκειμέ-
νου να επιτευχθούν οι κοινοί στό-
χοι για την επιτυχημένη διοργάνω-
ση του Πρωταθλήματος.

το Αθλητικό Σωματείο  «ΑΣ ΠΥΡ-
ΡΟΣ», τον Δήμο Αρταίων και την 
Περιφέρεια Ηπείρου.

Σύμφωνα με τον κ. Γ. Βαϊόπουλο, 
στο Πρωτάθλημα θα συμμετέχουν 

περίπου 700 αθλητές από όλη την 
Ελλάδα και υπολογίζεται  ότι με 
τους συνοδούς τους, αλλά και τους 

Ενημέρωση περί θε-
μάτων που αφορούν 
στην υγεία και στην 
ιατρική φροντίδα στην 

περιοχή μας είχε ο Δήμαρχος 
Αρταίων, κ. Χριστόφορος Σι-
αφάκας, στην εφ’ όλης της 
ύλης συζήτησή του με τον 
Πρόεδρο του Ιατρικού Συλ-
λόγου, κ. Ευάγγελο Χαρμπή.

Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε 
την Τρίτη 16 Ιανουαρίου 2024 
στο Δημαρχείο της πόλης. 

Συζητήθηκαν θέματα που αφο-
ρούν στη βελτίωση των υπηρεσι-
ών Υγείας σε τοπικό επίπεδο, στη 
συνεργασία μεταξύ της Δημοτι-
κής Αρχής και του Ιατρικού Συλ-
λόγου, καθώς και στην αντιμετώ-
πιση ενδεχόμενων προκλήσεων 
στον τομέα της Υγείας.

Ο Δήμαρχος εξέφρασε την επι-
θυμία του για συνεργασία με τον 
Ιατρικό Σύλλογο, με στόχο την 
προώθηση πρωτοβουλιών και 
την ενημέρωση και ευαισθητο-
ποίηση των πολιτών σε θέματα 
Υγείας.

Ο κ. Χαρμπής υπογράμμισε τη 
σημασία της συνεργασίας με-
ταξύ των επιστημόνων και των 
τοπικών αρχών προς όφελος της 
κοινωνίας.

Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με 
την από κοινού διαβεβαίωση για 
τη συνεργασία και την υλοποίηση 
δράσεων και προγραμμάτων που 
θα ενισχύσουν την καλή υγεία και 
την ευημερία των πολιτών στον 
Δήμο Αρταίων.

Συνάντηση του Δημάρχου Αρταίων κ. 
Χριστόφορου Σιαφάκα με τον Πρόεδρο του 

Ιατρικού Συλλόγου Άρτας κ. Ευάγγελο Χαρμπή

Ενθουσιωδώς ανταποκρί-
θηκαν οι πολίτες στην 
πρωτοβουλία για την 
προώθηση της ανακύ-

κλωσης μέσω της Πλατφόρμας 
Ανακύκλωσης «Followgreen» 
του Δήμου Αρταίων (www.
followgreen.gr/arta )

Η συμμετοχή  τους  ενεργά στη 
διαδικασία της ανακύκλωσης  
υπερέβη κάθε προσδοκία. Η 
πλατφόρμα προσφέρει εύκολη 
πρόσβαση και απλότητα χρή-
σης, καθιστώντας την ευχάρι-
στη εμπειρία.

Με την υποστήριξη του Δήμου, 
των τοπικών κοινοτήτων και 
των αρμόδιων αρχών, η πλατ-
φόρμα ανακύκλωσης συνεχίζει 
να ενθαρρύνει τη συμμετοχή 
των πολιτών σε περιβαλλοντι-
κές δράσεις.

• 1.000 και πλέον νοικοκυριά 
είναι πλέον ενεργά μέλη στην 

πλατφόρμα πολιτών – επιχει-
ρήσεων – Δήμου

• 42 τοπικές επιχειρήσεις 
έχουν ήδη δηλώσει προσφο-
ρές σε είδη/υπηρεσίες εστία-
σης, μόδας, ομορφιάς, σπιτιού, 
αναψυχής, πολιτισμού, αθλητι-
σμού κ.α.

•  150 και πλέον αγορές έγι-
ναν στις τοπικές επιχειρήσεις 
με εξαργύρωση 20.000 πόντων 
επιβράβευσης.

Συνεχίζουμε με νέες ανανεω-
μένες προσφορές των τοπικών 
επιχειρήσεων στο followgreen.
gr/arta/offers, με σημαντικές 
εκπτώσεις, αλλά και με μαθητι-
κό διαγωνισμό για την ανακύ-
κλωση.

O Σχολικός Μαραθώνιος Ανα-
κύκλωσης υλοποιείται σε 35 
Σχολεία, με τη συμμετοχή 
2.254 μαθητών, οι οποίοι μαζί 

με τους εκπαιδευτικούς ανα-
κυκλώνουν τέσσερα ρεύματα 
υλικών (χαρτί, πλαστικό, αλου-
μίνιο, μπαταρίες), με τον τρό-
πο αυτό συλλέγουν πόντους 
για τη σχολική τους μονάδα. 
Επιπλέον, οι γονείς/μέλη της 
πλατφόρμας ενισχύουν την 
προσπάθεια των μαθητών δω-
ρίζοντας πόντους επιβράβευ-
σης στα σχολεία.

Ο Δήμος Αρταίων εκφράζει τις 
ευχαριστίες του προς όλους για 
τη συνεισφορά τους στη δημι-
ουργία ενός πιο βιώσιμου και 
περιβαλλοντικά φιλικού περι-
βάλλοντος.

Ο Δήμος   θα ενισχύσει  κάθε  
προσπάθεια  για την προώθηση 
της Ανακύκλωσης και της βιώ-
σιμης διαχείρισης των πόρων, 
προσφέροντας στους πολίτες 
όχι μόνο μια αποτελεσματική, 
αλλά και ευχάριστη εμπειρία 
συμμετοχής.

«Followgreen» Δήμου Αρταίων: Μεγάλη η ανταπόκριση 
των πολιτών στην καινοτόμο πλατφόρμα ανακύκλωσης
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Ο νέος Πρό-
εδρος της 
ΕΟΚ  Βαγγέ-
λης Λιόλιος 
γ ε ν ν ή θ η κ ε 

το 1967 στην Πάτρα και 
η καταγωγή του πατέ-
ρα του είναι από το Ψα-
θοτόπι της Άρτας. Είναι 
Παιδίατρος και παράλλη-
λα το 1999 ίδρυσε την 
εταιρία Coffee Island, η 
οποία φτιάχνει τα δικά 
της χαρμάνια στην Πάτρα 
και προμηθεύσει ένα τε-

ράστιο δίκτυο franchise, 
που αριθμεί περισσότε-
ρα από 400 καταστήμα-
τα, ούσα η μεγαλύτερη 
αλυσίδα καταστημάτων 
καφεστίασης στην Ελλά-
δα. Το 2019 μάλιστα, οι 
Financial Times συμπε-
ριέλαβαν την επιχείρηση 
στην λίστα με τις 1.000 
ταχύτερα αναπτυσσόμε-
νες εταιρίες στην Ευρώ-
πη.
Από φοιτητής ο Βαγγέλης 
Λιόλιος εντάχθηκε στο 

δυναμικό του Προμηθέα 
ως παίκτης, με την ομά-
δα να βρίσκεται τότε στο 
Γ’ Τοπικό, φορώντας την 
φανέλα της ομάδας έως 
το 1991. Το 2004 απο-
φάσισε να εμπλακεί διοι-
κητικά με την ομάδα της 
Πάτρας.
Ο Βαγγέλης Λιόλιος ξεκί-
νησε μία πορεία από τα 
τοπικά πρωταθλήματα, 
ως παίκτης και ως διοικη-
τικός ηγέτης με τον Προ-
μηθέα και έφτασε πλέον 

να γίνει ο νέος Πρόεδρος 
της ΕΟΚ και μάλιστα με 
εκκωφαντικό τρόπο. 
Κατά πολλούς, μίλησε 
στις ομάδες την γλώσ-
σα τους, επειδή – πολύ 
απλά – ξέρει την γλώσσα 
τους. Έχει περάσει από 
την θέση τους, έχει ζήσει 
όλες τις κατηγορίες. Είναι 
ένας άνθρωπος που έθε-
σε το όραμά του και τα 
σωματεία τον εμπιστεύ-
τηκαν. 

Στο Δήμαρχο Αρταίων  ο Πρόεδρος της 
Ελληνικής Ομοσπονδίας Καλαθοσφαίρισης 

Ενέργειες για τη διοργάνωση 
του Πανελλήνιου Πρωτα-
θλήματος Καλαθοσφαίρισης 
Εφήβων στην Άρτα

Με τον Πρόεδρο της Ελλη-
νικής Ομοσπονδίας Καλαθο-
σφαίρισης (ΕΟΚ), κ. Ευάγ-
γελο Λιόλιο, συναντήθηκε ο 
Δήμαρχος Αρταίων κ. Χρι-
στόφορος Σιαφάκας, την 
Πέμπτη 18 Ιανουαρίου  στο 
Δημαρχείο, όπου και συζητή-
θηκαν θέματα που αφορούν 
στην προώθηση και ανάπτυ-
ξη του αθλήματος στην περι-
οχή μας.

Στη συνάντηση  παραβρέ-
θηκαν ο Δήμαρχος κ. Χρι-
στόφορος Σιαφάκας, οι 
Αντιδήμαρχοι  Αθλητισμού 
κ. Χρήστος Γιώτης και Πολι-
τισμού κ. Κώστας Χαρακλιάς, 
ο Γενικός Γραμματέας του 
Δήμου Αρταίων κ. Χρήστος 
Παπανικολάου, και παράγο-
ντες των Αθλητικών Σωμα-
τείων Καλαθοσφαίρισης του 
Νομού. 

Ο Δήμαρχος Αρταίων καλω-
σόρισε τον κ. Λιόλιο μιλώ-
ντας με επαινετικά λόγια για 
τις ενέργειες της Ελληνικής 
Ομοσπονδίας Καλαθοσφαί-
ρισης, στην προώθηση του 
μπάσκετ. Στη συζήτηση 
που είχαν δήλωσε τα εξής: 
«Ευχαριστώ πολύ τους εθε-
λοντές και παράγοντες των 
Σωματείων που αφιερώνουν 
από την προσωπική τους 
ζωή  χρόνο για να συμβά-
λουν με τον καλύτερο τρόπο 
στην προώθηση του αθλητι-
κού πνεύματος. 

Ως Δημοτική Αρχή στοχεύ-
ουμε στην ομαδικότητα, στο 
να αλλάξουμε τη φιλοσοφία 
και τον τρόπο σκέψης μας. 
Κινούμαστε όλοι μαζί για το 
καλύτερο αποτέλεσμα για 
την Άρτα. Βάλαμε ένα πλά-
νο πενταετίας, ώστε μέσα σε 
αυτό να γίνουν στην πόλη 
μας μεγάλες Αθλητικές Διορ-
γανώσεις». 

Ο κ. Λιόλιος  εξέφρασε την 
εκτίμησή του για την υπο-

στήριξη του Δημάρχου και 
τη δέσμευσή του για την 
προώθηση της καλαθοσφαί-
ρισης στην περιοχή. Στη δή-
λωσή του ανέφερε: «Επικε-
ντρώνεστε στην ψυχική και 
σωματική υγεία των πολιτών 
και αυτό δείχνει το βαθύ αί-
σθημα ενσυναίσθησης το 
οποίο έχετε. Το ότι ενδια-

φερθήκατε από την πρώτη 
κιόλας στιγμή της θητείας 
σας για τον Αθλητισμό, σάς 
τιμά πολύ. Διοργανώνοντας 
Αθλητικά γεγονότα, να είστε 
σίγουροι, ότι το αποτέλεσμα 
για την πόλη θα έχει θετικό 
αποτύπωμα».  

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε την 

πρόθεση της ΕΟΚ να διεξα-
χθεί το Πανελλήνιο Πρω-
τάθλημα Καλαθοσφαίρισης 
Έφηβων, σε συνεργασία με 
τον Δήμο, ή οποιαδήποτε 
άλλη αντίστοιχη διοργάνω-
ση, στην πόλη της Άρτας.

Στη συνέχεια το λόγο πή-
ραν οι αθλητικοί παράγοντες 

του Νομού, με τους οποίους 
έγινε μια εφ’ όλης της ύλης 
συζήτηση. Άπαντες επιδοκί-
μασαν την πρωτοβουλία του 
Δήμου και τις ενέργειες που 
αναλαμβάνει για την εξύψω-
ση του Αθλητικού Ιδεώδους.    

Έθεσαν τα αιτήματά τους, 
τις προτεραιότητες και τους 

προβληματισμούς τους για 
τις όποιες ελλείψεις  υπάρ-
χουν  στις υποδομές και που 
πρέπει άμεσα να καλυφθούν.

Κατά τη διάρκεια της εκδή-
λωσης, πραγματοποιήθηκε η 
ανταλλαγή δώρων, τα οποία 
συμβολίζουν την αρχή της 
συνεργασίας  για την ευημε-
ρία των πολιτών  και την ιδέα 
του “Ευ Αγωνίζεσθαι”. Ο κ. 
Λιόλιος δώρισε στον Δήμαρ-
χο Αρταίων τη φανέλα του 
Γιάννη Αντετοκούνμπο στην 
Εθνικής Ελλάδος. Με τη σει-
ρά του ο κ. Σιαφάκας δώρισε 
στον Πρόεδρο τον ψηφιακό 
οδηγό της πόλης μας. 

Ακολούθησε επίσκεψη στο 
Κλειστό Γυμναστήριο Τ9 
στους Κωστακιούς.

Και οι δύο πλευρές εξέφρα-
σαν την ελπίδα ότι αυτή η 
συνεργασία θα οδηγήσει σε 
πολλές επιτυχημένες πρωτο-
βουλίες για την προώθηση 
του Αθλητικού Πνεύματος 
και της καλαθοσφαίρισης 
στην περιοχή.

Η συνάντηση με 
τον Πρόεδρο της 
Ελληνικής Ομο-
σπονδίας Κα-

λαθοσφαίρισης (ΕΟΚ), 
κ. Ευάγγελο Λιόλιο, του 
Δημάρχου Αρταίων κ. 
Χριστόφοροy Σιαφάκα, 
στην αίθουσα του Δημο-
τικού Συμβουλίου και η 
παράδοση της φανέλας 
της Εθνικής με το όνομα 
του ΑΝΤΕΤΟΚΟΥΜΠΟ, 
μας θύμισε την τελευταία 
φορά που είχε αναφερθεί 

το όνομα του Διεθνή κα-
λαθοσφαιριστή στον ίδιο 
χώρο…
Ήταν στην τακτική και 
ειδική συνεδρίαστη της 
11 Νοεμβρίου του 2023 
όπου ο Αντιδήμαρχος κ. 
Δημήτρης Σφήκας, χαρα-
κτήρισε τον τότε Δήμαρ-
χο Χρήστο Τσιρογιάννη 
σε Αντετοκούμπο της 
Άρτας, καθώς είχε μεγά-
λες επιτυχίες στα μεγάλα 
έργα του OPEN MALL και 

του ΞΕΝΙΑ…
Έτσι μοιάζει τουλάχιστον 
ειρωνική η εικόνα, ο Χρι-
στόφορος Σιαφάκας, να 
σηκώνει την φανέλα του 
Αντετοκούμπο στο ίδιο 
σημείο χαμογελώντας 
για τον συμβολισμό, που 
είμαστε βέβαιοι ότι ο 
Πρόεδρος της Ελληνικής 
Ομοσπονδίας Καλαθο-
σφαίρισης (ΕΟΚ), κ. Ευ-
άγγελος Λιόλιος δεν είχε 
ιδέα…

Ο Αντετοκούμπο της Άρτας

Βασίλης Λιόλιος: με καταγωγή από το 
Ψαθοτόπι, ο κύριος “Coffee Island” νέος 
πρόεδρος της ΕΟΚ
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To bullying (εκ-
φοβισμός) είναι 
μία επιθετική συ-
μπεριφορά που 

εκδηλώνεται σκόπιμα 
και περιλαμβάνει μία ανι-
σορροπία δύναμης και 
αντοχής. Πρόκειται για 
μία επαναλαμβανόμενη 
συμπεριφορά και παίρνει 
φυσική και λεκτική μορφή 
αλλά και σχετική με αυτές.
 Την ίδια στιγμή που τα αγό-
ρια μπορεί να εκφοβίσουν 
άλλους χρησιμοποιώντας τη 
δύναμή τους, τα κορίτσια 
συχνά εκφοβίζουν άλλα κορί-
τσια μέσα από τον κοινωνικό 
αποκλεισμό. Το bullying είναι 
μέρος του σχολείου και του 
εργασιακού χώρου εδώ και 
πολλά χρόνια. Τα τελευταία 
χρόνια η τεχνολογία και τα 
μέσα κοινωνικής δικτύωσης, 
δημιούργησαν ένα νέο χώρο 
για bullying, όπου επεκτάθηκε 
το εύρος του.
Η πρόληψη και ο τερματισμός 
του bullying, περιλαμβάνει 
μία δέσμευση ως προς τη δη-
μιουργία ενός περιβάλλοντος 
όπου τα παιδιά μπορούν να 
ευδοκιμήσουν, κοινωνικά και 
εκπαιδευτικά, χωρίς να φο-
βούνται.
Πριν από μία ώρα στην Εισαγ-
γελία Πρωτοδικών Αθηνών 
διευθύντρια ζητούσε να δει 
τον εισαγγελέα για να λάβει 
εισαγγελική παραγγελία προ-
κειμένου να κληθούν γονείς 
ανηλίκων μαθητών της που 
έκαναν byllying σε παιδί στο 
σχολείο της.
 

Kαθημερινό φαινόμενο πιά. Τι 
στο καλό πρέπει να γίνει;
Βιώνω ο ίδιος μια κατάσταση 
με το παιδί μου. Αλλάξαμε και 
σχολείο και αντιμετωπίζουμε 
δυστυχώς και πάλι πράγματα 
απίστευτα. Δυστυχώς η διευ-
θύντρια του νέου σχολείου 
λειτουργεί με τον ίδιο τρόπο 
και εμείς είμαστε αυτή τη 
στιγμή σε μια πολύ δύσκολη 
θέση. Αυτά λέει μάνα μαθητή 
στο tw. Ζητάει βοήθεια από 
συγκεκριμένη δημοσιογράφο. 
 

 «Η διευθύντρια είπε ότι αν 
διώξουν τον μαθητή που 
έκανε bullying στο παιδί μας 
μπορεί άλλος να κάνει τα ίδια. 
“Τι θα κάνουμε τότε, θα τον 
διώξουμε κι αυτόν;” ήταν τα 
λόγια της» Η διευθύντρια εί-
ναι ακόμα στην θέση της; Το 
Υπ Παιδείας τι ποινή θα επι-
βάλλει; Αυτό ρωτά η δημο-
σιογράφος Κατερίνα Παναγο-
πούλου του ΘΕΜΑΤΟΣ.
Και απαντά άλλος στο μέγα 
θέμα του παιδικού bylling στο 
tw
Ναι να διώξουν και τον επόμε-
νο…μέχρι να καταλάβουν κά-
ποιοι γελοίοι τι θα «γονέας»…
ασταδιάλα πια με τα ζώα !
Ναι αλλά αν το ψάξει κανείς 

δύσκολα γίνεται αλλαγή σχο-
λικού περιβάλλοντος σε μα-
θητή Δημοτικού. Το έκανα και 
κοιτάξτε τι λέει. 
‘’Δεν μπορεί να επιβληθεί η 
αλλαγή σχολικού περιβάλ-
λοντος σε μαθητή της πρω-
τοβάθμιας εκπαίδευσης από 
τον διευθυντή ή τον σύλλογο 
διδασκόντων χωρίς την σύμ-
φωνη γνώμη του γονέα και 
του σχολικού συμβούλου;’’
Τι θα γίνει αν δεν δεχτεί ο γο-
νιός; Ξέρουμε ότι και η δικαι-
οσύνη χασμουριέται σε τέτοια 
ζητήματα. Οι σφαλιάρες δεν 
λύνουν το θέμα οι δάσκα-
λοι και οι δασκάλες ‘’ τι είπα 
τώρα’’ το ίδιο  και λέμε τι παι-
διά θα παραδώσουμε τελικά 
στην κοινωνία. Μα μόνο γάλα 
και πορτοκαλάδα πίνει το 
παιδί λένε σήμερα οι γονείς. 
Και ας σκοτώνουν…Το ζήσα-
με και αυτό αυτές τις μέρες. 
Ενώ αν έπρεπε να μιλήσουν 
λογικά και σωστά θα έλεγαν 
‘’ ως πόσο μαλάκες γονείς εί-
μαστε’’.
Ο Γιάννης Φράγ… λέει στο 
tw τι του απάντησε ο διευθυ-
ντής σχολείου όταν έθεσε το 
ερώτημα ελέγχου των 
μαθητών στα διαλ-
λείματα. 
Απάντηση που 
μου έδω-
σε διευ-
θ υ ν τ ή ς 
σ χ ο -
λ ε ί ο υ : 
«Θεω-
ρ ε ί τ ε 
ε ύ κ ο -
λο να 
προσέ-
χ ο υ μ ε 
σε κάθε 
δ ι άλε ιμ -
μα 50 και 
100 παιδιά?» 
Και όταν του 
απάντησα «άρα 
μου λες ότι είσαστε 
άχρηστοι και από τύχη τα 
παιδιά μας επιστρέφουν σπί-
τι» η απάντηση ήταν «Μη 
με προσβάλετε Κύριε» ....ο 
Άχρηστος!
Αυτό με φόβισε αν και έτσι 
γίνεται. Οι δάσκαλοι βγάζουν 
έναν να επιτηρεί τα παιδιά 
παίζουν σε διάφορα σημεία 
και μου θυμίζουν περιπτώσεις 
που φωτογραφίζουν κορίτσια 
ή φωτογραφίζονται κορίτσια 
σε γωνίες ή τουαλέτες. Τι 
λέτε τώρα. Τα φιλιά στα δια-
λείμματα είναι το λιγότερο. 
Αχ που ζούμε τελικά. Οι ορ-
μές δεν έχουν ηλικία. Το ξέρω 
από ζωντανές περιγραφές μα-
θητών. Λυκείου και Γυμνασί-
ου φυσικά.  
-Συγγνώμη αλλά η διεύθυνση 
του σχολείου δεν έχει ποινικές 
ευθύνες; Μόνο με ΕΔΕ βλέπω 
ότι λύνονται τέτοιου είδους 
ζητήματα. Μήπως πρέπει να 
ξεκινήσει και ο ποινικός έλεγ-
χος μπας και αρχίσουν να κά-
νουν την δουλειά τους ;  
-Εσύ φίλε θες να ξεκινήσουν 

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

Byllying - Καθημερινό 
φαινόμενο πια ! Δυστυχώς

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

BYZANTIOBYZANTIO
To cafe Bar των 

μεγάλων στιγμών, μαζί 
σας κάθε μέρα...!

απεργίες του απαντά άλλος. 
-Ξέχνα το αυτό λέει παρακά-
τω άλλος δεν απεργούν πια 

και για τί-
π ο τ ε . 

Κά-
π ο ι ο ς 

ρίχνει και μια πολιτική ατάκα 
αλλά τρώει πολύ ξύλο από 
τους άλλους και δεν ξαναμί-
λησε. 
Σας περιγράφω μια μέρα στο 
tw. Συνεχίζω μιας και οι τσα-
μπουκάδες είναι φαινόμενο 
πανελλαδικό. Οι δε γονείς 
φοβισμένοι. 

Η διευθύντρια γυμνασί-
ου στα Χανιά είπες στη 
μαμά μια μαθήτριας μου 
να μην ξαναπεράσει έξω 
από το σχολείο να δει τι 
κάνει το παιδί της (Α΄ 
Γυμνασίου μοναχοπαίδι), 

γιατί έχει τον απόλυτο 
έλεγχο του σχολείου!  Σε 

λίγες μέρες στο Γυμνάσιο 
αυτό ένας νταής έσπασε τη 
μύτη άλλου παιδιού. 
Καπάκι απάντηση άλλου και 
είναι όπως είπε από τα Χα-

νιά. ‘’Αν ήταν παιδί της διευ-
θύντριας τότε θα έλεγε τα 
ίδια;΄΄
Είναι απίστευτα αυτά που γί-
νονται και εμείς  τα συζητάμε 
χαλαρά... Στο δημοτικό ξε-
γύμνωσαν παιδί, στο Γυμνά-
σιο τι θα κάνουν; Βιασμούς;  
Έχεις απόλυτο δίκιο αλλά που 
να το βρεις τις λένε. 
Αλήθεια αυτά που κάνουν 
παιδιά σε τέτοια ηλικία πως 
τα σκέφτονται. Μήπως τα 
βλέπουν στην κλειδαρότρυπα 
του σπιτιού τους. Μπας και τα 
κάνουν οι γονείς τους. Μπας 
και τα βλέπουν στα κινητά. 
Για μαζευτείτε ρε στα σπίτια 
και κάνετε πρώτα ελέγχους. 
Θα μου πείτε το κινητό το 
παίρνουν για να ελέγχουν οι 
γονείς το τι γίνεται. Να βάλ-
λουν φραγές και να είναι απλή 

χρήση τηλεφώνου. Τώρα δεν 
χωρά ο νους μου πως σκέ-
φτονται σε αυτή την ηλικία 
τέτοια όταν ακόμη δεν ξέρουν 
την προπαίδεια. Μην τρελα-
θούμε κάπου τα βλέπουν. 
Παρακάτω άλλος γονιός λέει: 
Δυστυχώς Κατερίνα δεν είναι 
το πρώτο σχολείο που οι αρ-
μόδιοι σκέφτονται έτσι. Και 
στο Κορωπί κάτι παρόμοιο 
έγινε, αν όχι χειρότερο...
Τελειώνω με το άρθρο του 
Μάνου Βουλαρινού.
‘’Το πρόβλημα δεν είναι ότι 
οι άνθρωποι δεν ξέρουν να 
ξεχωρίσουν το καλό από το 
κακό. Είναι ότι πια όταν επιλέ-
γουν το κακό υφίστανται όλο 
και λιγότερες συνέπειες’’.

ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ



Η παρουσία και η συμ-
βολή της Ηπειρώτισσας, 
στις διάφορες ιστορικές 
περιόδους, υπήρξε συ-
νεχής και καταλυτική. 
Ορισμένες επώνυμες και 
πολυάριθμες απλές ανώ-
νυμες γυναίκες όρθω-
σαν το ανάστημά τους, 
σε καιρούς χαλεπούς και 
σκοτεινούς, κατορθώ-
νοντας να αλλάξουν τον 
ρου της ιστορίας και να 
διαμορφώσουν την τύχη 
της Ηπείρου, μέσα στους 
αιώνες.
Πιο συγκεκριμένα, στο αρ-
χαιότερο και σεβαστότερο 
ιερό και μαντείο του Δία, 
αυτό της Δωδώνης, λατρευ-
όταν ως σύνναός του και η 
σύζυγός του Διώνη . Έπεται 
η κόρη του βασιλιά Νεοπτό-
λεμου της Ηπείρου, εγγονή 
του επίσης Ηπειρώτη βασιλιά 
Αλκέτα, σύζυγος του Φιλίπ-
που Β΄ της Μακεδονίας και 
μητέρα του Μ. Αλεξάνδρου η 
Ολυμπιάδα. Η βυζαντινή πε-
ρίοδος σηματοδοτείται από 
την προσωπικότητα της βα-
σίλισσας Θεοδώρας Πετρα-
λείφα, συζύγου του Δεσπότη 
Μιχαήλ Β΄ Κομνηνού Δούκα, 
η οποία, για τη μεγίστη προ-
σφορά της στην Ορθοδοξία 
και το γενικότερο φιλανθρω-
πικό της έργο, ανεδείχθη 
Αγία και πολιούχος της Άρ-
τας. Άξια μνείας είναι και η 
Άννα Παλαιολογίνα, σύζυγος 
του Δεσπότη Νικηφόρου, η 
οποία, για μισό περίπου αιώ-
να, διαδραμάτισε πρωταγω-
νιστικό και καταλυτικό ρόλο 
στο ιστορικό γίγνεσθαι του 
Ανεξάρτητου Κράτους της 
Ηπείρου. Ακολουθεί  η Μαρία 
Αγγελίνα, σύζυγος και αργό-
τερα χήρα του Δεσπότη Ιω-
αννίνων Θωμά Πρελούμπου, 
διαμορφώνοντας, μετά τον 
θάνατό του το 1348, τη διά-
δοχη κατάσταση στα Ιωάννι-
να και το Δεσποτάτο
 Αρκετές επώνυμες 
γυναικείες μορφές καταγρά-
φονται στις πηγές της οθω-
μανικής περιόδου. Αρχικά, 
η κυρα Φροσύνη, σύμβολο 

Γυναίκες Ηπειρώτισσες 
ξαφνιάσματα της φύσης

ελευθερίας και χειραφετη-
μένης γυναίκας. Αφέθηκε 
στον έρωτά της για τον γιο 
του Αλή πασά Μουχτάρ, με 
τα τραγικά, για εκείνη και τις 
υπόλοιπες 16 γυναίκες, απο-
τελέσματα του πνιγμού τους 
στη λίμνη Παμβώτιδα. Στη 
συνέχεια, η κυρα Βασιλική 
Κονταξή συντροφεύει, έως 
το τέλος του, το «Λιοντάρι 
της Ηπείρου» και καταφέρ-
νει να τον ελέγχει και να 
τον ηρεμεί. Ιδιαίτερη μνεία 
οφείλει να γίνει στις Σου-
λιώτισσες, οι οποίες με τους 
ηρωικούς αγώνες και την αυ-
τοθυσία τους, στο Ζάλογγο 
και στο Σέλτσο, ενέπνευσαν 
Έλληνες και Ευρωπαίους και 
υπενθύμισαν της αξία της 
ελευθερίας. Μπροστάρισσες 
και ισάξιες με τους άντρες 
των οικογενειών τους υπήρ-
ξαν η Μόσχω Τζαβέλλα, η 
Δέσπω Μπότση, η Χάιδω 
Σέχου, η Λένα Μπότσαρη, η 
Δέσπω Τζαβέλλα κ.α.
Ως κομβικής σημασίας μπο-
ρεί να χαρακτηριστεί η πα-
ρουσία και η δράση των γυ-
ναικών στους αγώνες για την 
απελευθέρωση των Ιωαννί-
νων, είτε πολεμώντας π.χ. η 
Καπετάνισσα Μαρία Ναστού-
λη από τα Δερβίζιανα, είτε 
βοηθώντας στη μεταφορά 
πολεμοφοδίων και εξοπλι-
σμού π.χ. οι γυναίκες από 
τα Τσερίτσανα, είτε περιθάλ-
ποντας τους τραυματίες ως 
γιατροί και νοσηλεύτριες π.χ. 
Ευριδίκη Κονεμένου.
Ένα λαμπρό κεφάλαιο στην 
ιστορία του τόπου έγραψαν 
και οι ανώνυμες Ηπειρώ-
τισσες, στο Έπος του 40. 
Όλες εκείνες οι γυναίκες, οι 
οποίες, χωρίς φόβο, δισταγ-
μό ή δεύτερη σκέψη, ακο-
λούθησαν τους φαντάρους 
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

φορά πρέπει να γίνει και 
φόρος τιμής να αποδοθεί 
σε κάθε Ηπειρώτισσα γυναί-
κα, καθώς, για 4000 χρόνια 
αδιάκοπης παρουσίας, κρά-
τησε ζωντανό τον ηπειρώ-
τικο χώρο. Διαβίωσε σε ένα 
δύσκολο, συχνά τραχύ και 
ορεινό, ανάγλυφο. Επιβίω-
σε μέσα από αμέτρητες δυ-
σκολίες και προβλήματα, τα 
οποία προκλήθηκαν είτε από 
την καθημερινότητα, είτε 
από τις ιστορικές συγκυρίες. 
Τέλος, στάθηκε στο πλευρό 
των ανδρών της οικογένειας, 
συμβάλλοντας τα μέγιστα 
στη διατήρηση της οικογε-
νειακής εστίας και του κοι-
νωνικού ιστού.

μας στα ελληνοαλβανικά 
σύνορα, προσπαθώντας να 
αποτρέψουν, με κάθε τρόπο, 
την ιταλική εισβολή.  Ωστό-
σο και αργότερα, τόσο στα 
χρόνια της Κατοχής όσο και 
τους αδελφοκτόνου εμφυλί-

ου πολέμου, η ανώνυμη και 
επώνυμη Ηπειρώτισσα υπέ-
μεινε μύρια δεινά, αγόγγυ-
στα, έχοντας μία καταλυτική 
παρουσία και στις συγκεκρι-
μένες ιστορικές περιόδους.
Μία μυθική γυναικεία προ-

σωπικότητα υπήρξε και η γυ-
ναίκα του Πρωτομάστορα, η 
οποία, ακολουθώντας τη μοί-
ρα των άλλων δύο αδερφών 
της, θυσιάστηκε για να θεμε-
λιωθεί το Γεφύρι της Άρτας.
Συνολικά, ξεχωριστή ανα-

Σύντομη ιστορική 
αναδρομή από την 

αρχαιότητα έως 
το έπος του 40
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ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Οι αθλητικές υπο-
δομές και κυ-
ρίως αυτές που 
έχουν σχέση με 

την ανάπτυξη του αθλή-
ματος της καλαθοσφαίρι-
σης ήταν το αντικείμενο 
της σύσκεψης που έγινε 
σήμερα στο γραφείο του 
Περιφερειάρχη Ηπείρου 
κ. Αλέξανδρου Καχριμά-
νη, με την συμμετοχή του 
Προέδρου της  Ελληνικής 
Ομοσπονδίας Καλαθο-
σφαίρισης κ. Ευάγγελου 
Λιόλιου, του Αντιπερι-
φερειάρχη Αθλητισμού 
κ. Χάρη Λαζάνη και της 
Διοίκησης του Νέου Κλει-
στού Γυμναστηρίου Ιω-
αννίνων. 
Ο Περιφερειάρχης ενημέρω-
σε τον Πρόεδρο της Ε.Ο.Κ. 
για τις παρεμβάσεις που έχει 
κάνει η Περιφέρεια Ηπείρου 
για τη βελτίωση των αθλη-
τικών υποδομών, υπογραμ-
μίζοντας «ότι από τότε που 
η Περιφέρεια Ηπείρου ολο-
κλήρωσε το νέο Κλειστό, 
άλλαξε το μπάσκετ στην πε-

Οι αθλητικές υποδομές στο επίκεντρο της 
συνάντησης Περιφερειάρχη με τον Πρόεδρο 

της Ελληνικής Ομοσπονδίας Καλαθοσφαίρισης
το κεντρικό κράτος σε συ-
νεργασία με την Περιφέρεια 
και τις κατά τόπους αυτοδι-
οικήσεις, πρέπει να γίνουν 
βήματα, όπως αυτό το μεγά-
λο κλειστό που ετοιμάζεται 
να γίνει στην περιοχή, ώστε 
να μπορούν να στεγάσουν 
τα νέα παιδιά, τα αθλήματα, 
γιατί δεν πρέπει να ξεχνάμε 
ότι ο αθλητισμός ως κομμάτι 
του πολιτισμού είναι αυτός 
που ενώνει τους ανθρώπους 
και χαρακτηρίζει μια τοπι-
κή κοινωνία.{…}.  Αυτή τη 
στιγμή έχοντας στην κατοχή 
μας με τον ψηφιακό μετα-
σχηματισμό και το ηλεκτρο-
νικό μητρώο όλα τα στοιχεία 
των αθλητών στην Ελλάδα, 
μπορούμε εύκολα να κατα-
δείξουμε την ανάγκη στο 
Υπουργείο για να υποστηρι-
χθεί ο αθλητισμός στην Πε-
ριφέρεια και δη στην Ήπειρο 
που το έχει τόσο ανάγκη. 
Σε αυτό λοιπόν θα είμαστε 
αρωγοί, συμμέτοχοι, συνερ-
γάτες κι από την πλευρά μας 
θα βοηθήσουμε να γίνουν οι 
σχεδιασμοί του Υπουργείου 
πραγματικότητα.»

ριοχή και γενικά οι αθλοπαι-
διές».  «Όλα αυτά τα χρόνια 
που πέρασαν – ανέφερε σε 
άλλο σημείο ο Περιφερειάρ-
χης- ολοκλήρωσε το Κλειστό  
Γυμναστήριο  της Άρτας που 
δεν ήταν στις υποχρεώσεις 

Τίτλος Θέσης :  Πωλήτρια 
/ Ταμίας Καταστήματος  
Η ΕΤΑΙΡΙΑ
Με ηγετική θέση, πλέον των 
30 ετών, στο κλάδο της λια-
νικής πώλησης υποδημάτων 
και των αξεσουάρ και 60 φυ-
σικά καταστήματα και online 
παρουσία στην Ελλάδα, έχου-
με πάθος και αφοσιωνόμαστε 
απόλυτα στους πελάτες μας. 
Αν και εσύ μοιράζεσαι το 
ίδιο πάθος και όραμα, με τις 
γνώσεις σου και την εμπειρία 
σου, τότε μια καριέρα στα Voi 
& Noi είναι σίγουρα αυτό που 
πραγματικά σου ταιριάζει.

Κύριες Υπευθυνότητες
Αν είσαι ένας παθιασμένος 
λάτρης της μόδας, με καλαι-
σθησία στο στυλ και την ποι-
ότητα, τότε θέλουμε εσένα 
στην ομάδα μας. Είσαι ο άν-
θρωπος που μπορεί να μετα-
φέρει την αίσθηση της μόδας 
σε κάθε βήμα!
Αναζητούμε πωλητές που να 
αντικατοπτρίζουν τη φιλοσο-
φία μας και να ενσωματώ-
νουν την αγάπη τους για τα 
υποδήματα σε κάθε στιγμή. 
Εάν έχεις εξαιρετικές δεξιό-
τητες εξυπηρέτησης πελατών 
και την ικανότητα να προ-

σφέρεις μια μοναδική εμπει-
ρία αγορών, τότε είσαι αυτός 
που ψάχνουμε!
Ελάτε να συνεργαστούμε, για 
να δημιουργήσουμε μαζί τις 
πιο στιλάτες στιγμές παπου-
τσιού στην πόλη μας. Στείλε 
μας το βιογραφικό σου και 
ένα σύντομο κείμενο γιατί 
ακριβώς είσαι ο ιδανικός υπο-
ψήφιος για να γίνεις μέλος 
της ομάδας μας!
Δεξιότητες
Εξυπηρέτηση Πελατών
Προφορική επικοινωνία
Ομαδικότητα
Επαγγελματισμός

Τυπικά Προσόντα
Εκπαίδευση σε θέματα Πω-
λήσεων / Εξυπηρέτησης Πε-
λατών 
1-2 έτη σε οργανωμένο Κα-
τάστημα
Προσφέρουμε
Πλήρη απασχόληση σε ένα 
δυναμικό περιβάλλον
Εκπαίδευση και ευκαιρίες εξέ-
λιξης εντός Ομίλου
Ανταγωνιστικό σχήμα αποδο-
χών

ΑΠΟΣΤΟΛΗ ΒΙΟΓΡΑ-
ΦΙΚΩΝ στo email: 

epitheoritis2@
zancoushoes.gr

ΖΗΤΕΙΤΑΙ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ 

Αναθέτουσα Αρχή/Αρμόδια Υπη-
ρεσία Διεξαγωγής του Διαγωνι-
σμού: 
Γ.Ν. Άρτας , Διεύθυνση Διοικητικής 
Υπηρεσίας, Τμήμα Οικονομικό, Γρα-
φείο Προμηθειών, Ταχυδρομική Δι-
εύθυνση: Λόφος Περάνθης 1, Τ.Κ. 
47100,  Άρτα, ΤΗΛ. 2681361128, 
Ηλεκτρονική Διεύθυνση : www.
gnartas.gr
Σημείο επαφής-Διάθεση εγγρά-
φων Διαγωνισμού : 
Το σύνολο των τευχών του διαγωνι-
σμού θα βρίσκονται αναρτημένα στη 

Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.
gov.gr (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ και ΚΗΜΔΗΣ) στο 
ιστότοπο του Νοσοκομείου www.
gnartas.gr 
Ημερομηνία ανάρτησης της δια-
κήρυξης στη διαδικτυακή πύλη 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ : 
23  Ιανουαρίου,  ημέρα  Τρί-
τη 2024  με α/α συστήματος : 
315253
Ημερομηνία έναρξης υποβολής 
προσφορών στη διαδικτυακή 
πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ : 
23  Ιανουαρίου,  ημέρα  Τρίτη 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ  Δ.Σ.  7/2024

Ανοικτός ηλεκτρονικός διαγωνισμός κάτω των ορίων   για την προ-
μήθεια «Εφαρμογών Ιατρικού – Νοσηλευτικού Φακέλου και την δια-
σύνδεση τους με τα υπάρχοντα πληροφοριακά συστήματα καθώς και 
με το ΚΕΤΕΚΝΥ» για την επέκταση και ολοκλήρωση του Πληροφορι-
ακού Συστήματος του Γενικού Νοσοκομείου Άρτας, CPV:72416000-
9 με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική 
άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής, συνολικής προϋπολογισθείσας 
δαπάνης 142.600,00€ συμπερ. ΦΠΑ για χρονικό διάστημα ενός  (1) 

έτους, Δ.Σ. 7/ 2024, Α/Α ΣΥΣΤ. 315253

2024  και ώρα 17:00 μ.μ.
Καταληκτική ημερομηνία και 
ώρα υποβολής των προσφορών 
στη διαδικτυακή πύλη του Ε.Σ.Η.
ΔΗ.Σ :
7 Φεβρουαρίου  2024  ημέρα Τε-
τάρτη 2024  και ώρα 17:00 μ.μ 
Ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονι-
κής αποσφράγισης προσφορών :
13 Φεβρουαρίου  2024  ημέρα 
Τρίτη  2024 και ώρα 10 :00 π.μ. 
Τόπος Υποβολής προσφορών: 
Διαδικτυακή πύλη www.
promitheus.gov.gr του Ε.ΣΗ.
ΔΗ.Σ.
Γλώσσα Προσφορών: Ελληνική
Τρόπος σύναψης σύμβασης :  
Ανοικτός Ηλεκτρονικός διαγωνισμός 
κάτω των ορίων.
Γίνονται δεκτές οι προσφορές 
που υποβάλλονται για το σύνολο 
της Υπηρεσίας. Προσφορές για 
μέρος της  ζητούμενης υπηρεσί-
ας  δεν γίνονται δεκτές. 
Η υποβολή των προσφορών θα 
πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατ-
φόρμας του Εθνικού Συστήματος 
Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων 
(ΕΣΗΔΗΣ), μέσω της Διαδικτυακής 
πύλης www.promitheus.gov.gr του 
συστήματος.

Αντικείμενο της σύμβασης : 
Προμήθεια «Εφαρμογών Ιατρι-
κού – Νοσηλευτικού Φακέλου 
και την διασύνδεση τους με τα 
υπάρχοντα πληροφοριακά συ-
στήματα καθώς και με το ΚΕΤΕ-
ΚΝΥ» για την επέκταση και ολο-
κλήρωση του Πληροφοριακού 
Συστήματος του Γενικού Νοσο-
κομείου Άρτας
Προϋπολογισμός  των υπηρεσι-
ών: 142.600,00 €  Συμπ. ΦΠΑ,  
για χρονικό διάστημα ενός   (1) 
έτους.
Κριτήριο κατακύρωσης : Την 
πλέον συμφέρουσα από οικο-
νομική άποψη προσφορά μόνο 
βάσει τιμής.
Διάρκεια σύμβασης :Ένα (1) 
έτος από την έναρξη της σύμβα-
σης.
Ταξινόμηση κατά  CPV: 
72416000-9
Χρόνος ισχύος προσφορών: 
Τριακόσιες εξήντα  (360) ημερο-
λογιακές ημέρες από την επόμενη 
διενέργειας του διαγωνισμού.
Εναλλακτικές προσφορές: Δεν γί-
νονται δεκτές
Προϋπόθεση συμμετοχής στο 
διαγωνισμό : Οι ενδιαφερόμενοι 

οικονομικοί φορείς απαιτείται να 
διαθέτουν ψηφιακή υπογραφή, χο-
ρηγούμενη από πιστοποιημένη αρχή 
παροχής ψηφιακής υπογραφής και 
να εγγραφούν στο ηλεκτρονικό σύ-
στημα (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ www.promitheus.
gov.gr) ακολουθώντας τη σχετική δι-
αδικασία εγγραφής. 
Διεύθυνση κατάθεσης των έντυ-
πων προσφορών: Στην αρμόδια 
Υπηρεσία διεξαγωγής του διαγω-
νισμού: Γ.Ν. Άρτας, Γραφείο Προ-
μηθειών, Λόφος Περάνθης 1 , Τ.Κ. 
47100, Άρτα, 1ος όροφος.
Απαιτούμενη Εγγυητική Συμ-
μετοχής : Για την συμμετοχή στο 
διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση 
Εγγυητικής Επιστολής Συμμετοχής 
το ύψος της οποίας ορίζεται το 2% 
της συνολικής προϋπολογισθείσας 
αξίας χωρίς Φ.Π.Α. Για την υπογραφή 
της προκύπτουσας σύμβασης απαι-
τείται η κατάθεση Εγγύηση Καλής 
Εκτέλεσης ύψους 4% της συνολικής 
συμβατικής αξίας χωρίς Φ.Π.Α.
Χρηματοδότηση : Η χρηματοδότη-
ση θα βαρύνει τον Τακτικό Προϋπο-
λογισμό του Γ.Ν. Άρτας 
Πληρωμές : Η πληρωμή θα γίνεται 
σύμφωνα με τους όρους της διακή-
ρυξης.

Όροι & Προϋποθέσεις  συμμε-
τοχής :  Οι όροι του διαγωνισμού 
καθώς και οι τεχνικές προδιαγραφές 
των ζητουμένων Υπηρεσιών αναφέ-
ρονται στην αντίστοιχη διακήρυξη η 
οποία θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ (www.promitheus.
gov.gr) και στο site του Νοσοκομείου 
(www.gnartas.gr).
Πληροφορίες : Αιτήματα για συ-
μπληρωματικές πληροφορίες υπο-
βάλλονται ηλεκτρονικά στο δικτυακό 
τόπο του συγκεκριμένου διαγωνι-
σμού μέσω της διαδικτυακής πύλης 
(Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ www.promitheus.gov.
gr) και φέρουν ψηφιακή υπογραφή 
στις προθεσμίες που αναφέρονται 
στην διακήρυξη. Τα εν λόγω αιτή-
ματα παροχής συμπληρωματικών 
πληροφοριών –διευκρινήσεων υπο-
βάλλονται από εγγεγραμμένους στο 
σύστημα οικονομικούς Φορείς, δη-
λαδή αυτούς που διαθέτουν σχετικά 
διαπιστευτήρια που τους έχουν χο-
ρηγηθεί (όνομα χρήστη και κωδικός 
πρόσβασης).                                                                                         

     Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ Γ.Ν. 
ΑΡΤΑΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ   ΣΙΝΤΕΛΕΣ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ       
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ                                                                                     
 6Η ΥΠΕ                                                                                                          
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΡΤΑΣ                                                               
 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ  
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 
ΤΜΗΜΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ

ΑΡΤΑ  23-01-2024
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ.: /οικ.:1978
ΑΔΑ: ΨΠΕ24690ΒΒ-0ΧΜ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ (3η)
Μετάθεση ημερομηνιών 

υποβολής προσφοράς και 
διενέργειας διαγωνισμού για 

την προμήθεια ειδών ατομικής 
προστασίας για τους δικαιού-
χους υπαλλήλους για τα έτη 
2023-2024 Δήμου Αρταίων.

Η Αντιδήμαρχος Αρταίων Σφαλτού 
Χαρίκλεια έχοντας υπ’ όψη τα εξής :
Την αριθ. 32794 / 18-12-2023 
(ΑΔΑΜ: 23PROC013987841) διακή-
ρυξη ανοικτού διεθνή διαγωνισμού 
για την προμήθεια ειδών ατομικής 
προστασίας  για τους δικαιούχους 
υπαλλήλους για τα έτη 2023-2024 
Δήμου Αρταίων (ΕΣΗΔΗΣ 281291).
Την αριθ. 2 / 2024 (ΑΔΑ: Ψ72ΜΩ-
ΨΑ-ΧΧ2) απόφαση Δημοτικής Επι-
τροπής με την οποία αποφασίστηκε 
η μετάθεση ημερομηνιών του δια-

γωνισμού
Ανακοινώνει

Την μετάθεση των ημερομηνιών 
υποβολής προσφορών και διενέρ-
γειας του διαγωνισμού ως εξής:

• Ημερομηνία υποβολής προ-
σφορών από τις 17-01-2024 
ημέρα Τετάρτη και ώρα 15:00 
μ.μ. σε 01-02-2024 ημέρα Πέ-
μπτη και ώρα 15:00 μ.μ.

• Ημερομηνία αποσφράγισης 
από τις 23-01-2024 ημέρα 
Τρίτη και ώρα 10:00 π.μ. σε 
07-02-2024 ημέρα Τετάρτη 
και ώρα 10:00 π.μ.

Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

ΣΦΑΛΤΟΥ ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ

της,  βοήθησε να τελειώσουν 
τα κλειστά σε Φιλιππιάδα και 
Καναλάκι και  γενικά ολοκλή-
ρωσε όσα  κλειστή  ήταν ημι-
τελή από το 2004, δίνοντας 
ώθηση στον αθλητισμό όλης 
της Ηπείρου».  Ο Περιφε-
ρειάρχης πρόσθεσε ότι «είναι 
μεγάλος ο αγώνας μας για να 
φτάσουμε στο επίπεδο που 

πρέπει να έχει  μια πόλη των 
100.000 κατοίκων. Εμείς θα 
συνεχίσουμε να διεκδικούμε 
και να συνδράμουμε στη δη-
μιουργία των υποδομών που 
χρειάζονται!». 
Από την πλευρά του ο Πρόε-
δρος της Ε.Ο.Κ. κ. Ευάγγελος 
Λιόλιος, δήλωσε ότι  «Κου-
βεντιάσαμε για θέματα που 

αφορούν στο μπάσκετ, γιατί 
είναι γεγονός πως ο αριθ-
μός μόνο των παιδιών που 
ασχολούνται με το μπάσκετ 
τα τελευταία χρόνια, είναι 
αυξημένος και χρειαζόμαστε 
πάνω απ’ όλα εγκαταστάσεις 
να φιλοξενήσουμε αυτά τα 
παιδιά. Νομίζω πως με συ-
ντονισμένες ενέργειες από 
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ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

Στείλτε τις μικρές σας 
αγγελίες για δημοσίευση με 

ένα mail στο apopsipressgr@
gmail.com

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω 
γύρω 10 στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι 

(Θάλασσα) και 20 χλμ από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον 
Αμβρακικό με μηδέν υγρασία (άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για 

λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ με ημιυπόγειο 
200 τμ με δικαίωμα οικοδομής άλλα 200 τμ για 
1ο όροφο μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 
στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 2ο χλμ 
στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

ENOIKIAZETAIENOIKIAZETAI
130τμ &υπογειο 100τμ
στο κέντρο της Άρτας

Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

Χριστόφορος Σιαφάκας: «Με 
στήριξη και κατάλληλες πρω-
τοβουλίες  η πρόσβαση των 

τυφλών στην πόλη μπορεί να 
βελτιωθεί»

Με τα στελέχη του 
Συλλόγου Τυ-
φλών Άρτας συ-

ναντήθηκε ο Δήμαρχος 
Αρταίων κ. Χριστόφορος 
Σιαφάκας  την Τετάρτη 
17 Ιανουαρίου 2024. 

Πρόκειται για μια σημαντική συνά-
ντηση που αφορά στη βελτίωση 
των συνθηκών διαβίωσης για τους 
συμπολίτες μας με προβλήματα 
όρασης.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, 
στην οποία παρέστηκαν η Αντιδή-
μαρχος Οικονομικών κ. Χαρά Σφαλ-
τού και ο Πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου Δήμου Αρταίων, κ. 

Κώστας Πατήλας,  συζητήθηκαν 
πολλά θέματα που αφορούν στην 
προσβασιμότητα σε δημόσιους χώ-
ρους, στις μεταφορές, στην εκπαί-
δευση και στην απασχόληση.
Ο Δήμαρχος υπογράμμισε τη ση-
μασία της κοινωνικής συνοχής και 
της ισότιμης συμμετοχής όλων των 
πολιτών στη ζωή της πόλης.
Εξέφρασε τη διάθεση συνεργασίας 
από μέρους της Δημοτικής Αρχής,  
για την υλοποίηση προγραμμάτων 
και πρωτοβουλιών που θα ενισχύ-
σουν και θα διευκολύνουν την κα-
θημερινότητα των ατόμων με προ-
βλήματα όρασης, καθώς και για την 
επίλυση του χώρου στέγασης του 
συλλόγου, δηλώνοντας τα κάτω-
θι: «Με κατάλληλες πρωτοβουλίες, 
που να λαμβάνουν υπόψη τις ιδιαί-
τερες ανάγκες τους,  με σήμανση 
και πληροφόρηση,  με σημάνσεις 

σε διαγραμμικές περιοχές, όπως 
διαβάσεις δρόμων, πεζοδρόμια, 
και διασταυρώσεις, με προσβάσεις 
σε δημόσιους χώρους, η ποιότητα 
ζωής των τυφλών στην πόλη μπο-
ρεί και πρέπει να βελτιωθεί». 
Οι εκπρόσωποι του Συλλόγου Τυ-
φλών υπογράμμισαν τις ανάγκες 
και τις προτάσεις τους, ενώ παράλ-
ληλα επισήμαναν τη σημασία της 
συνεργασίας και της στήριξης από 
την πλευρά  του Δήμου για την επί-
τευξη των κοινών στόχων.  
Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με 
την υπόσχεση εποικοδομητικής συ-
νεργασίας μεταξύ του Δήμου και 
του Συλλόγου Τυφλών για την υλο-
ποίηση κοινών πρωτοβουλιών που 
θα βελτιώσουν την ποιότητα ζωής 
των πολιτών που αντιμετωπίζουν 
προβλήματα όρασης.

Συνάντηση δημοτικής αρχής με το Σύλλογο Τυφλών
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